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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 5/2023
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 19. 12. 2023, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří
Strnad, Dana Cashinová, Mgr. Radovan Kovařík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Mgr.
Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek,
Tomáš Ševčík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Jiří Šedivý
Hosté:  
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Přítomno je 14 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Jednání zahájeno 19.12.2023 v 17:02:34
 Zastupitelstvo města bylo zahájeno v 17:00 hodin.
Starostka Ing. Eliška Volná (dále jen starostka) zahájila zasedání zastupitelstva města, přivítala
přítomné zastupitele, občany, hosty a zaměstnance úřadu.
Starostka konstatovala, že v souladu se zákonem 128/2000 Sb. § 96 bylo zasedání připraveno v Radě
města a bylo řádně svoláno.
Přítomni  v  době  zahájení:  dle  prezenční  listiny.  Přítomno  14  zastupitelů,  hlasuje  14
zastupitelů,  nepřítomen  1  zastupitel  –  Ing.  Jiří  Šedivý.  
Starostka  konstatuje,  že  dle  ustanovení  §  92  odst.  3  zákona  o  obcích  je  zastupitelstvo
usnášeníschopné.
Starostka konstatuje,  že  zápis  z  minulého zasedání  ZM byl  vyložen k  nahlédnutí  na MěÚ,  byl
podepsán ověřovateli a nebyly proti němu vzneseny námitky, tudíž je považován za schválený.
Vyhláška k tomuto zasedání byla vyvěšena na úřední desce od 12.12.2023.
 Starostka oznamuje, že na zasedání ZM je pořizován zvukový záznam a živý video přenos bude
zároveň realizován na platformě Youtube. Odkaz na živý přenos je k dispozici na internetových
stránkách města.
Vzhledem k novému systému přípravy a vedení jednání ZM - Aplikace Usneseni.cz, žádá přítomné o
shovívavost k případným drobným technickým problémů.
Jako zapisovatelka byla předsedajícím určena █████████████████ za sčitatele byl navržen Ing.
Zdeněk Šalomon.
 

1. Volba pracovních komisí (bod číslo 1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:05:18 (zvuk. záznam 0:02:34 - 0:04:18)
Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
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Návrhová komise:  zapisovatelka : ███████████████
sčítatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Mandátová a volební komise:  Ing. Zdeněk Šalomon
Ověřovatelé: Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková

Diskuze zahájena v 17:05:18
Hlasování

pro:
(13) Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Tomáš Ševčík, Ing. Patrik Reichl MBA,
Ing. Eliška Volná, Mgr. Blanka Soukupová, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Dana Cashinová, Mgr. Radovan
Kovařík, Pavel Sapoušek

proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Veronika Mikysková
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:07:02

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:07:11 (zvuk. záznam 0:04:27 - 0:22:32)
Program jednání
1. Volba pracovních komisí
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Prodej části pozemku p.č. 76/36 o výměře 35m2
5. Prodej pozemku p.č. 5102/89 o výměře 225m2 a p.č. 5102/88 o výměře 55m2
6. Záměr prodeje pozemku p.č. 2346/4 o výměře 994 m2
7. Stav žádostí o koupi pozemků
8. Oprava usnesení UZ-3-1/23
9. Revokace usnesení 67/05/2019
10. Žádost o revokaci usnesení 201/03/2018
11. Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2024
12. Návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024 - 2025 číslo 1
13. Rozpočtové opatření č.8/2023
14. Rozpočtové opatření č.9/2023
15. Návrh Základního rámce podpory pro rok 2024
16. Dotační programy
17. Informace k odpisu pohledávek
18. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství
19. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů
20. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství
21. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu
22. FV - zápisy
23. KV - zápis, plán práce
24. Stížnost na způsob likvidace biologicky rozložitelného odpadu městem Hrušovany nad Jevišovkou
(prostřednictvím TS), adresovaná ZM
25. Stanovení náhrady ušlého výdělku - změna + zásady
26. Různé

Diskuze zahájena v 17:07:11
V 17:13:19 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "D. Cashinová")
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v tomto znění:

Zastupitelstvo schvaluje přesunutí bodu 24 na bod 8.

Hlasování

pro:
(12) Ing. Patrik Reichl MBA, Bc. Jiří Makovský, Mgr. Blanka Soukupová, Jiří Strnad, Mgr. Radovan Kovařík,
Josef Mažár, Gabriela Poppová, Tomáš Ševčík, Dana Cashinová, Pavel Sapoušek, Ing. Eliška Volná, Mgr.
Veronika Mikysková

proti (0)
zdržel se: (2) Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-67-5/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (19. 12. 2023)

V 17:15:47 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA2" (navrhovatel: "D. Cashinová")
v tomto znění:

Zastupitelstvo schvaluje zařazení bodu 26. Finanční dar za sportovní výkony na program
jednání a posunutí bodu Různé na bod 27.

Hlasování
pro: (8) Dana Cashinová, Josef Smolík, Josef Mažár, Tomáš Ševčík, Ing. Patrik Reichl MBA, Bc. Jiří Makovský,

Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Radovan Kovařík
proti (2) Jiří Strnad, Gabriela Poppová
zdržel se: (4) Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Eliška Volná, Pavel Sapoušek
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-68-5/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (19. 12. 2023)

V 17:21:31 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA3" (navrhovatel: "T. Ševčík") v
tomto znění:

ZM schvaluje přesunutí žádostí sportovců z bodu 27. Různé na bod. 9.

Hlasování
pro: (7) Mgr. Veronika Mikysková, Josef Mažár, Mgr. Radovan Kovařík, Jiří Strnad, Dana Cashinová, Ing. Patrik

Reichl MBA, Tomáš Ševčík
proti (0)

zdržel se: (7) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Pavel Sapoušek, Mgr. Blanka
Soukupová, Bc. Jiří Makovský

nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

V 17:23:16 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky se schválenými
změnami.

Hlasování
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pro: (11) Ing. Patrik Reichl MBA, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Dana Cashinová, Bc.
Jiří Makovský, Josef Smolík, Pavel Sapoušek, Jiří Strnad, Josef Mažár, Mgr. Radovan Kovařík

proti (1) Tomáš Ševčík
zdržel se: (2) Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Veronika Mikysková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-69-5/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (19. 12. 2023)

V 17:24:05 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje diskuzi ke každému bodu zvlášť.

 
Hlasování

pro:
(14) Gabriela Poppová, Ing. Patrik Reichl MBA, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Mgr. Blanka
Soukupová, Bc. Jiří Makovský, Jiří Strnad, Josef Smolík, Josef Mažár, Mgr. Radovan Kovařík, Dana
Cashinová, Tomáš Ševčík, Mgr. Veronika Mikysková, Pavel Sapoušek

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-70-5/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (19. 12. 2023)

Do bodu č. 15 a 16  nahlásila střet zájmů zastupitelka Cashinová a zastupitelka Mikysková z důvodu,
že jsou členky Spolku dvě rybky.
Starostka uvedla, že v tomto případě není nutné nahlašovat podjatost, není to adresné , jedná se o
peníze pro spolek. 
Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:25:16

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:25:20 (zvuk. záznam 0:22:36 - 0:24:04)
Důvodová zpráva:
Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 1/2023 ze dne 9. 3. 2023 bylo celkem  12 usnesení, 1 usnesení
přetrvává (UZ-11-1/23) - ZM ukládá místostarostce obce, aby připravila Zprávu o využití
zrekonstruovaného zámku, finanční analýzu investic do rekonstrukce zámku a dopad na městský
rozpočet, harmonogram a nacenění prací nutných k řádnému využití zámku dle zamýšleného účelu,
včetně provozních nákladů.
 
Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 2/2023 ze dne 1. 6. 2023 bylo celkem  23 usnesení, všechna
usnesení jsou splněna. 
Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 3/2023 ze dne 31.8.2023 bylo celkem 22 usnesení, všechna
usnesení jsou splněna. 
Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 4/2023 ze dne 7.11.2023 bylo celkem 5 usnesení, všechna
usnesení jsou splněna. 
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ZM bere na vědomí kontrolu usnesení ze zasedání ZM č. 1/2023 ze dne 9. 3. 2023,  ze zasedání ZM
č. 2/2023 ze dne 1. 6. 2023, ze zasedání ZM č. 3/2023 ze dne 31.8.2023, ze zasedání ZM č. 4/2023 ze
dne 7.11.2023. 
Diskuze zahájena v 17:25:20
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:26:48

4. Prodej části pozemku p.č. 76/36 o výměře 35m2 (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel :███████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:26:53 (zvuk. záznam 0:24:09 - 0:25:49)
Důvodová zpráva:
Věc: Prodej části pozemku p.č. 76/36 o výměře 35m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
žadatel: ███████████████████████████████████████████████████████
územní plán: Br – plochy bydlení v rodinných domech
inženýrské sítě: bez
znaleckým posudkem zjištěna cena za m2 : 736, 70 Kč + DPH
 
cena : 736,70 x 35m2 tj. 25 784,50 + DPH
 
Pozemek se nachází na ulici Sklepní za zahradou žadatele.
Rada města Hrušovany nad Jevišovkou na svém zasedání č. 14/2023 dne 13.9.2023 schválila
usnesením č. UR-237-14/23 záměr prodeje části pozemku p.č. 76/36 o výměře 35 m2 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou.
Záměr prodeje byl vyvěšen na úřední desce od 15.11.2023 do 6.12.2023.
Znaleckým posudkem byla zjištěna cena 736,70Kč za m2 + DPH, tzn. Cena celkem 25 787 Kč + DPH
Diskuze zahájena v 17:26:53
██████████████████ informovala přítomné zastupitelé, že byl předložen materiál o prodeji
části pozemku p. č. 76/36 o výměře 365 m2. Žádost už jednou předložena byla. Dnes se tato žádost
týká jenom upravené výměry. 
Ostatní materiály jsou přiložené v příloze. 
Vstoupil do diskuze občan █████████, který sdělil, že se tento prodej části pozemku nachází za
jeho pozemkem. Jedná se o pozemek před zahrádky na ulici Sklepní. Pozemek je užíván, mezi cestou
a dvorem. Vedle se nachází garáž. 
V 17:28:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje prodej části pozemku 76/36 o výměře 35m2 v k.ú. Hrušovany nad
Jevišovkou panu ████████████████████████████████████████████████████
███████████ za cenu 736,70/m2 + DPH.

Hlasování

pro:
(14) Ing. Patrik Reichl MBA, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Tomáš
Ševčík, Josef Smolík, Pavel Sapoušek, Mgr. Blanka Soukupová, Dana Cashinová, Mgr. Veronika Mikysková,
Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Mgr. Radovan Kovařík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-71-5/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 2. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:28:33

5. Prodej pozemku p.č. 5102/89 o výměře 225m2 a p.č. 5102/88 o
výměře 55m2 (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel :███████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:28:57 (zvuk. záznam 0:26:13 - 0:30:32)
Důvodová zpráva:
Věc: Prodej pozemku p.č. 5102/89 o výměře 225m2 a p.č. 5102/88 o výměře 55m2 oboje v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou
žadatel: █████████████████████████████████████████████████████
územní plán: Br – plochy bydlení v rodinných domech
inženýrské sítě: podzemní el. Vedení NN
znaleckým posudkem zjištěna cena za m2 : 667,20 Kč + DPH
 
cena : 667,20 x 280m2 tj. 186 816 Kč + DPH
 
Pozemky se nachází na ulici Severní, sousedící s pozemkem ve vlastnictví██████████████████
███████████████████████████████████████████████████████████████████
█. Pozemek p.č. 5102/89 má od roku 2017 žadatel v pronájmu za 602Kč/ ročně.
Záměr prodeje byl zveřejněn na úřední desce od 25.9.2023 do 12.10.2023.
Rada města Hrušovany nad Jevišovkou na svém zasedání č. 19/2023 konaném dne 20.11.2023
doporučila usnesením č. UR-316-19/23 prodej pozemků p.č. 5102/89 o výměře 225m2 a p.č. 5102/88
o výměře 55m2 oboje v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou.
Znaleckým posudkem byla zjištěná cena 667,20 Kč/m2 + DPH, tzn. Celkem cena 186 816 Kč + DPH.
Diskuze zahájena v 17:28:57
██████████████████ sdělila, že v územním plánu jsou to plochy bydlení v rodinných domech.
ZP zjištěna cena 667,20 Kč/m2, plus DPH. 
Paní Cashinová navrhla hlasovat o ceně 800,-/m2. 
Byl vznesen dotaz zastupitelky Mgr. Soukupové, že se ZP budou opět upravovat. 
Zastupitelka Cashinová uvedla, že přednesla svůj návrh zastupitelé, vzhledem k předchozímu bodu.
 
V 17:32:13 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "D. Cashinová")
v tomto znění:

ZM schvaluje prodej části pozemku p.č. 5102/89 o výměře 225m2 a p.č. 5102/88 o výměře
55m2 oboje v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou panu ████████████████████████████
███████████████████████████████████za cenu 800 Kč/m2 + DPH.
 

 
Hlasování
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pro: (2) Mgr. Veronika Mikysková, Dana Cashinová

proti (9) Ing. Patrik Reichl MBA, Josef Smolík, Pavel Sapoušek, Jiří Strnad, Mgr. Blanka Soukupová, Bc. Jiří
Makovský, Gabriela Poppová, Josef Mažár, Ing. Eliška Volná

zdržel se: (3) Ing. Věra Vráblíková, Tomáš Ševčík, Mgr. Radovan Kovařík
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

V 17:33:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje prodej části pozemku p.č. 5102/89 o výměře 225m2 a p.č. 5102/88 o
výměře 55m2 oboje v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou panu ██████████████████████
█████████████████████████████████████████za cenu 667,20 Kč/m2 + DPH.

Hlasování
pro: (11) Ing. Patrik Reichl MBA, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Mgr. Blanka Soukupová,

Josef Mažár, Pavel Sapoušek, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Tomáš Ševčík, Bc. Jiří Makovský
proti (1) Dana Cashinová
zdržel se: (2) Mgr. Radovan Kovařík, Mgr. Veronika Mikysková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-72-5/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 2. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:33:16

6. Záměr prodeje pozemku p.č. 2346/4 o výměře 994 m2 (bod číslo
6)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel: ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:33:43 (zvuk. záznam 0:30:59 - 0:35:09)
Důvodová zpráva:
V návaznosti na projednání záměru prodeje, mimo jiné i pozemku p.č. 2346/4 na jednání ZM dne
1.6.2023 (bod 5. - neschválen s možností nabídnout jako stav. pozemek) byl Radou města na jednání
13/2023 usnesením č. UR-220-13/23 schválen záměr prodeje pozemku parc.č. 2346/6 o výměře 994
m2.
Záměr byl vyvěšen na úřední desce 14.11.2023 do 6.12.2023.
Znaleckým posudkem byla zjištěna cena 898,- Kč / m2 + DPH jakožto stavební pozemek.
Během vyvěšení na úřední desce byly doručeny 4 žádosti o tento pozemek.
Protože u obdobných prodejů určuje podmínky prodeje ZM a je zřejmé, že o pozemek bude mít zájem
více žadatelů, je předkládán záměr prodeje formou obálkové metody.
RM doporučuje dále uvést do podmínek prodeje, že se jedná o pozemek pro výstavbu rodinného
domu (daný územním plánem ), do podmínek výstavby tedy zařadit :
rodinný dům s jednou bytovou jednotku, dvě parkovací místa na pozemku, podmínka dodržení
stavební čáry dané okolní zástavbou.
 
Diskuze zahájena v 17:33:43
██████████████████ , že se jedná o záměr prodeje pozemku parc. č. 2346/4 o výměře 994 m2.
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Uvedla, že záměr pozemku byl řádně vyvěšen na úřední desce. Během vyvěšení na ÚD byly městu
doručeny další 4 žádosti o pozemek. V příloze se nachází zákres do mapy, posudek a žádost. 
Zastupitel Kovařík se dotazoval ohledně ochranného pásma. Starostka uvedla, že vysoké napětí se
nachází v zemi. 
Zastupitelka Soukupová uvedla, že cena se jí zdá neadekvátní. Navrhla ponechat pozemek městu. 
Zastupitel Reichl souhlasil s tím, že tento pozemek by měl být ponechán městu. 
Zastupitel Smolík souhlasil s návrhem paní Soukupové, uvedl, že bude hlasovat proti. 
 
V 17:37:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 2346/4 o výměře 994 m2 v k.ú. Hrušovany nad
Jevišovkou formou obálkové metody za podmínky minimální nabízené částky 898Kč/m2
+ DPH a splnění podmínek dle zápisu (výstavba RD s 1 BJ, 2 parkovací místa, stavební
čára dle okolní zástavby).

Hlasování
pro: (3) Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Mažár

proti
(11) Ing. Eliška Volná, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš Ševčík, Pavel Sapoušek, Mgr.
Veronika Mikysková, Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Blanka Soukupová, Josef Smolík, Dana Cashinová, Bc. Jiří
Makovský

zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:37:53

7. Stav žádostí o koupi pozemků (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel: ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:37:58 (zvuk. záznam 0:35:14 - 0:36:01)
Důvodová zpráva:
Věc: stav žádostí o koupi pozemků p.č. 6500/6 o výměře 7m2, p.č. 76/36 o výměře 30m2, p.č. 1930/1
o výměře 25m2 vše v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou.
 
Žadatele:
███████████████████████████████████████████████████████████████
███████████████████████████████████████████████████████████
███████████████████████████████████████████████████████████████████
███
 
Na jednání Zastupitelstva města Hrušovany nad Jevišovkou č. 3/2023 byly schváleny prodeje
pozemků zmíněných žadatelů a byly zaslány podklady pro zpracování geometrických plánů k dělení
pozemků.
Od žadatelů prozatím nedošlo k doložení.
Diskuze zahájena v 17:37:58
██████████████████ uvedla, že tento bod je pouze informativní. Jedná se o koupi 3 pozemků .
Uvedla, že žádosti jsou nyní v řešení a čeká se ze strany žadatelů na potřebné podklady. 
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Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 7 - Stav žádostí o koupi pozemků na
vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:38:45

8. Stížnost na způsob likvidace biologicky rozložitelného odpadu
městem Hrušovany nad Jevišovkou (prostřednictvím TS),
adresovaná ZM (bod číslo 24)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel ████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:38:59 (zvuk. záznam 0:36:15 - 0:50:36)
Důvodová zpráva:
Dne 13.11.2023 byla na podatelnu úřadu podána stížnost na způsob likvidace biologicky
rozložitelného odpadu městem Hrušovany nad Jevišovkou, adresovaná zastupitelstvu města. 
 
Stížnost a fotografie byly zaslány jednateli TS k vyjádření. 
 
Stížnost byla projednána také v RM č. 19/2023 dne 20.11.2023.
 
V příloze materiálu : stížnost s fotografiemi a také vyjádření jednatele TS. 
Diskuze zahájena v 17:38:59
Starostka uvedla, že město obdrželo stížnost o pálení v blízkosti sadu, podepsáno cca 20-ti
stěžovateli. Stížnost byla projednaná na radě města i s jednatelem TS. Plánuje se přestěhovat
likvidace odpadu na jinou parcelu v Hrušovanech nad Jevišovkou. (bývalé letiště za Cukrovarem).
Diskutováno ohledně jiného řešení - likvidace biologického odpadu. 
Do diskuze také vstoupil občan p. ████ viz zvukový záznam.
Dále proběhla diskuze na téma kompostárna. Tento návrh byl předkládán již 2x na ZM, neúspěšně. 
Zastupitelka Cashinová uvedla, že s touto stížnosti by mělo být naloženo dle zákona. Navrhla, aby
zastupitelé uložili úkol jednateli TS- vyřídit stížnost. 
Zastupitel Reichl navrhl, dát úkol kontrolnímu výboru -prověřit TS zda nakládají v souladu se
zákonem o odpadech při likvidaci bioodpadu. 
Zastupitel Makovský tento způsob likvidace byl převzat od bývalého jednatele TS. Nyní byl dvůr
zabezpečen, došlo k jeho uzamčení. Materiál se třídí na zelenou hmotu a suchou hmotu. 
Diskutováno ohledně požáru na zámku. Toto šetřeno policií ČR. Zámek byl zabezpečen, brána byla
zamknutá. Hořel desko-barák, příští rok mělo být hasičské cvičení. Eternit - změřeno, nenachází se.
Zůstatková hodnota cca 2 000Kč. Škoda - dojde k odklizení. Starostka poděkovala všem hasičům,
kteří věděli, co měli dělat a uvedla. že si váží jejich práce a  je ráda, že tam nikdo neuhořel. 
V 17:53:01 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "P. Reichl") v
tomto znění:

ZM ukládá kontrolnímu výboru prověřit, jak Technické služby města Hrušovany nad
Jevišovkou, s.r.o. nakládají s biologicky rozložitelným odpadem.

Hlasování
pro: (9) Ing. Patrik Reichl MBA, Bc. Jiří Makovský, Mgr. Veronika Mikysková, Dana Cashinová, Tomáš Ševčík,

Josef Mažár, Mgr. Radovan Kovařík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (1) Pavel Sapoušek
zdržel se: (4) Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Blanka Soukupová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-73-5/23
zodpovídá: Pavel Sapoušek
termín: 31. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:53:20

9. Oprava usnesení UZ-3-1/23 (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracoval: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:53:26 (zvuk. záznam 0:50:42 - 0:51:49)
Důvodová zpráva:
Následnou kontrolou zápisu z jednání zastupitelstva č. 1 v roce 2023 dne 9.3.2023 bylo zjištěno, že v
usnesení č. UZ-3-1/23 došlo ke zřejmé přepisové chybě v uvedení čísla pozemku. V důvodové zprávě
k bodu i v názvu bodu bylo parcelní číslo pozemku uvedeno správně. 
Usnesení znělo:
ZM schvaluje výkup části pozemku p.č. 55695/1 o výměře 34 m2 v katastrálním území Hrušovany
nad Jevišovkou od ████████████ za cenu 300 Kč/m2. Náklady vzniklé s převodem bude hradit
Město Hrušovany nad Jevišovkou.
Usnesení má znít:
ZM schvaluje výkup části pozemku p.č. 5695/1 o výměře 34 m2 v katastrálním území Hrušovany nad
Jevišovkou od ████████████ za cenu 300 Kč/m2. Náklady vzniklé s převodem bude hradit Město
Hrušovany nad Jevišovkou.
Protože se jedná o chybu ve schváleném usnesení ZM, lze ji opravit opět jen usnesením ZM. Proto je
navrženo níže uvedené usnesení. 
Diskuze zahájena v 17:53:26
Jedná se o dvě usnesení, jedno původní a jedno opravené, ve kterém se nachází přepisová chyba
(jednalo se o jednu 5 navíc).
V 17:54:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje opravu zřejmé přepisové chyby v usnesení ZM č. UZ-3-1/23 tak, že se
chybně uvedené parcelní číslo pozemku "55695/1" nahrazuje správným parcelním číslem
"5695/1".

Hlasování

pro:
(14) Josef Smolík, Ing. Patrik Reichl MBA, Josef Mažár, Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Veronika Mikysková, Jiří
Strnad, Dana Cashinová, Ing. Eliška Volná, Bc. Jiří Makovský, Gabriela Poppová, Pavel Sapoušek, Mgr.
Radovan Kovařík, Tomáš Ševčík, Mgr. Blanka Soukupová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-74-5/23
zodpovídá:  Ing. Zdeněk Šalomon
termín: IHNED (19. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:54:33
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10. Revokace usnesení 67/05/2019 (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Patrik Reichl MBA, zpracoval: Ing. Patrik Reichl MBA,
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:54:41 (zvuk. záznam 0:51:57 - 1:06:03)
Důvodová zpráva:
Vzhledem k neutěšenému stavu lokality u pohostinství Grussbach (vedle čerpací stanice Orlen)
žádám, aby bylo revokováno usnesení -  67/05/2019 ZM schvaluje prodej části pozemku p. č. 2341/3
0 výměře 625 m2 a části pozemku p. č. 4666/2 O výměře 95 m2, oba V katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou za cenu 425 Kč/m2+ DPH a za podmínek uvedených v zápise. 
Domnívám se, že nebyly naplněny podmínky dojednané na zasedání zastupitelstva města dne 28. 6.
2019. Celý prodej městského pozemku byl velmi kontroverzní včetně toho, jakým způsobem tehdejší
pan starosta loboval za jednoho ze zájemců o koupi.
Podmínky prodeje dle zápisu byly stanoveny takto:
PODMÍNKY
- ZDĚNÝ PLOT DO VÝŠE 2 M PO CELÉ DÉLCE HRANICE PRODÁVANÉHO POZEMKU
- PARKOVIŠTĚ K PENZIONU ZHOTOVENO Z ROZEBÍRATELNÉ DLAŽBY DO 4 LET
- NESPLNĚNÍ PODMÍNEK = ODSTOUPENÍ OD SMLOUVY (POZEMEK MUSÍ BÝTVRÁCEN V
PÚVODNÍM STAVU, JINAK MĚSTO UVEDE POZEMEK DO PŮVODNÍHO STAVU A
PŘEFAKTURUJE NÁKLADY
Od schválení prodeje již uběhly více jak 4 roky a domnívám se, že podmínky nebyly splněny. Z těchto
důvodů musí město odstoupit od smlouvy, tak jak bylo schváleno 28. 6. 2019.
 
Zápis z výše uvedeného jednání ZM naleznete
zde: https://hrusovany.cz/assets/File.ashx?id_org=4880&id_dokumenty=9490
 
Diskuze zahájena v 17:54:41
Ing. Patrik Reichl MBA uvedl, že materiály jsou předložené.
Starostka uvedla, že město obdrželo od žadatelů ███████████ včerejšího dne žádost o
prodloužení termínu na tento pozemek.  
Vystoupil občan ████████ uvedl, že penzion se opravoval v době, kdy začala pandemie Covid,
proto došlo ke zpoždění. Uvedl , že 80% práce je již hotové. Zažádal o prodloužení termínu do
30.4.2024.
Diskutováno na kontroly těchto termínů, zda zaměstnanci města toto kontrolují.
Během krátké doby se na městském úřadě vystřídali 3 zaměstnanci, kteří toto kontrolují pravidelně.
Nyní se všechny smlouvy řádně kontrolují. 
Dále viz zvukový záznam.
Dotaz na užívání městských pozemků - kde se nachází nepořádek.
V 18:04:14 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "E. Volná") v
tomto znění:

ZM schvaluje prodloužení termínu uvedeného v kupní smlouvě ze dne 2.10.2019 s ████
█████████████ (dle usnesení ZM č. 67/05/2019) do 30.4.2024.

Hlasování
pro: (8) Ing. Věra Vráblíková, Bc. Jiří Makovský, Josef Smolík, Pavel Sapoušek, Mgr. Blanka Soukupová, Ing.

Eliška Volná, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
proti (4) Ing. Patrik Reichl MBA, Dana Cashinová, Mgr. Veronika Mikysková, Tomáš Ševčík
zdržel se: (2) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-75-5/23
zodpovídá:  Ing. Patrik Reichl MBA,
termín: IHNED (19. 12. 2023)

V 18:06:41 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Patrik Reichl") v
tomto znění:

ZM ukládá kontrolnímu výboru prošetřit, jakým způsobem jsou evidovány podmínky
prodejů městského majetku a jakým způsobem jsou tyto podmínky vymáhány, případně
kdo jejich neplnění zjišťuje a následně vymáhá.

Hlasování
pro: (7) Mgr. Veronika Mikysková, Dana Cashinová, Josef Mažár, Tomáš Ševčík, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Patrik

Reichl MBA, Bc. Jiří Makovský

proti (7) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Eliška
Volná, Pavel Sapoušek

zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

V 18:07:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Patrik Reichl") v
tomto znění:

ZM ukládá finančnímu výboru, aby prošetřil naplňování podmínek vyplývajících z
přijatých usnesení zastupitelstva města a uzavřených kupních smluv na prodej
městského majetku v letech 2019 až 2023.

Hlasování
pro: (6) Ing. Patrik Reichl MBA, Dana Cashinová, Tomáš Ševčík, Josef Mažár, Mgr. Radovan Kovařík, Mgr. Veronika

Mikysková

proti (8) Mgr. Blanka Soukupová, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Gabriela
Poppová, Pavel Sapoušek, Bc. Jiří Makovský

zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:08:47

11. Žádost o revokaci usnesení 201/03/2018 (bod číslo 10)
Předkladatel: Bc. Jiří Makovský, zpracoval: Bc. Jiří Makovský
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:08:54 (zvuk. záznam 1:06:10 - 1:11:47)
Důvodová zpráva:
Žádám o revokaci usnesení č. 201/03/2018 ze dne 26.6.2018 na základě kterého rozhodnutím ZM
Hrušovany nad Jevišovkou byl prodán pozemek  p.č. 724 o výměře 76 m2, pozemku p.č. st. 1152 o
výměře 43 m2 , pozemku p.č. 4468 o výměře 347 m2 a části pozemku p.č. 12790 o výměře o výměře
170 m2 za cenu 120,-Kč za m2, s tím, že pozemek byl za tuto cenu prodán pod cenou když dle
znaleckého posudku k daným pozemkům byla stanovena cena na 320,-Kč za m2.
Diskuze zahájena v 18:08:54
Bc. Jiří Makovský : tento materiál byl předložen na žádost manželů ████████████
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V roce 2018 došlo k odkoupení pozemků zastupitelem Reichlem, jednalo se o pozemky vedle TS- tyto
pozemky byly prodány za nízkou cenu.
Ing. Reichl uvedl podjatost. 
Tajemník uvedl, že hlasování bylo spuštěno dřív než došel zastupitel Kovařík.
 
V 18:10:37 odešel Mgr. Radovan Kovařík, přítomno 13 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(13) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří
Strnad, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing.
Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) Ing. Jiří Šedivý, Mgr. Radovan Kovařík

V 18:12:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jiří Makovský") v
tomto znění:

ZM revokuje usnesení zastupitelstva č. 201/03/2018.

Hlasování
pro: (3) Bc. Jiří Makovský, Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Veronika Mikysková

proti (8) Ing. Věra Vráblíková, Dana Cashinová, Pavel Sapoušek, Jiří Strnad, Tomáš Ševčík, Gabriela Poppová, Ing.
Eliška Volná, Josef Mažár

zdržel se: (1) Josef Smolík
nehlasoval: (1) Ing. Patrik Reichl MBA

Návrh nebyl přijat

V 18:13:04 přišel Mgr. Radovan Kovařík, přítomno 14 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří
Strnad, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing.
Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Mgr.
Radovan Kovařík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Jiří Šedivý

Proběhla diskuze na téma odkoupení pozemku -protizákonného za 420 Kč. Nejvyšší nabídka padla od
pana Kohouta. 
Materiály, předloženy na předsednický stůl.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:14:31

12. Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2024 (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracoval: █████████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:15:21 (zvuk. záznam 1:12:37 - 1:19:39)
Důvodová zpráva:
Předkládám ZM návrh Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2024. RM projednala dne 20. 11.
2023 návrh Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2024 a doporučuje ZM schválit usnesením číslo
UR-324-19/23.
 
Právní rámec:
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V zákoně č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v § 13 odst. 1 je uvedeno, že
nebude-li rozpočet schválen před 1. lednem rozpočtového roku, řídí se jeho rozpočtové hospodaření
v době do schválení rozpočtu pravidly rozpočtového provizoria. Jelikož rozpočet na rok 2024 nebude
schválen před 1. lednem 2024 hospodaření se řídí dle následujícího rozpočtového provizoria.
 
Pravidla rozpočtového  provizoria na rok 2024
 
Město Hrušovany nad Jevišovkou bude hospodařit v roce 2024 dle rozpočtového provizoria a to bude
mít účinnost do schválení  rozpočtu na rok 2024 podle § 13 zákona číslo 250/2000 Sb., o
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů.
 
Výdaje včetně financování budou čerpány do výše 60% z upraveného schváleného rozpočtu roku
2023.
 
Nové investiční akce nebudou zahajovány s výjimkou investičních akcí, které mají pro rok 2024
financování zajištěno z předchozího schváleného rozpočtu (roku 2023) a jsou zastupitelstvem města
schváleny. Na tyto investiční akce budou uvolňovány finanční prostředky v souladu se smlouvami
uzavřenými v roce 2023 a letech předcházejících, a to v nezbytně nutném rozsahu.
 
Finanční prostředky budou zabezpečeny z daňových příjmů, nedaňových příjmů, kapitálových příjmů,
 přijatých dotací a případného přebytku hospodaření roku 2023.
 
Rozpočtové příjmy, výdaje a financování uskutečněné v době platnosti rozpočtového provizoria se
stávají příjmy, výdaji a financováním rozpočtu 2024 po jeho schválení v zastupitelstvu města.
Diskuze zahájena v 18:15:21
████████████████████ informuje zastupitelstvo, že byl předložen zastupitelstvu návrh
pravidla rozpočtového provizoria na rok 2024. Sdělila, že tento návrh byl projednán RM.
Zastupitel Reichl navrhnul, aby do návrhu pravidla rozpočtového provizoria byly vyjmenované
investiční akce.
████████████████████ upřesnila, co znamenají nové investiční akce. Jedná se o akce , které
jsou nedokončené v letošním roce a budou dokončené do rozpočtu 2024 a jsou v provizoriu.
Tyto záležitosti procházejí kontrolou a také auditem. 
Tajemník uvedl, že si nevšiml, že zastupitel Ševčík odešel, nehlasoval, v 18:20 hod. odešel. 
 
V 18:22:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2024.

Hlasování

pro:
(11) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Bc. Jiří Makovský, Mgr. Blanka Soukupová, Dana
Cashinová, Ing. Patrik Reichl MBA, Pavel Sapoušek, Ing. Eliška Volná, Mgr. Radovan Kovařík, Mgr. Veronika
Mikysková

proti (1) Josef Smolík
zdržel se: (1) Josef Mažár
nehlasoval: (1) Tomáš Ševčík

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-76-5/23
zodpovídá: ████████████████████
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termín: 20. 1. 2024

V 18:22:15 odešel Tomáš Ševčík, přítomno 13 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(13) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří
Strnad, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing.
Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Mgr. Radovan Kovařík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) Ing. Jiří Šedivý, Tomáš Ševčík

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:22:23

13. Návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024 - 2025
číslo 1 (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná,█████████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:22:27 (zvuk. záznam 1:19:43 - 1:21:38)
Důvodová zpráva:
Předkládám ZM návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024 - 2025 - číslo 1., RM
projednala tento návrh a doporučuje ZM schválit Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2024 - 2025.
 
Právní rámec: zákon číslo 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů
 
§ 3
 
Střednědobý výhled rozpočtu
(1) Střednědobý výhled rozpočtu je nástrojem územního samosprávného celku a svazku obcí
sloužícím pro střednědobé finanční plánování rozvoje jeho hospodářství. Sestavuje se na základě
uzavřených smluvních vztahů a přijatých závazků zpravidla na 2 až 5 let následujících po roce, na
který se sestavuje roční rozpočet (§ 4).
 
(2) Střednědobý výhled rozpočtu obsahuje souhrnné základní údaje o příjmech a výdajích, o
dlouhodobých závazcích a pohledávkách, o finančních zdrojích a potřebách dlouhodobě
realizovaných záměrů. U dlouhodobých závazků se uvedou jejich dopady na hospodaření územního
samosprávného celku nebo svazku obcí po celou dobu trvání závazku.
 
(3) Územní samosprávný celek zveřejní návrh střednědobého výhledu rozpočtu na svých
internetových stránkách a na úřední desce nejméně 15 dnů přede dnem zahájení jeho projednávání
na zasedání zastupitelstva územního samosprávného celku. Na internetových stránkách se
zveřejňuje úplné znění návrhu. Na úřední desce může být návrh zveřejněn v užším rozsahu, který
obsahuje alespoň údaje o příjmech a výdajích v jednotlivých letech a o dlouhodobých závazcích a
pohledávkách. Územní samosprávný celek současně oznámí na úřední desce, kde je návrh
střednědobého výhledu rozpočtu zveřejněn a kde je možno nahlédnout do jeho listinné podoby.
Zveřejnění musí trvat až do zveřejnění střednědobého výhledu rozpočtu. Připomínky k návrhu
střednědobého výhledu rozpočtu mohou občané územního samosprávného celku uplatnit písemně ve
lhůtě stanovené při jeho zveřejnění nebo ústně při jeho projednávání na zasedání zastupitelstva.
 
(4) Územní samosprávný celek zveřejní střednědobý výhled rozpočtu na svých internetových
stránkách do 30 dnů ode dne jeho schválení a současně oznámí na úřední desce, kde je zveřejněn v
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elektronické podobě a kde je možno nahlédnout do jeho listinné podoby. Tímto způsobem musí být
zveřejněn až do zveřejnění nového střednědobého výhledu rozpočtu.
 
 
Rozpočtový výhled je definován jako pomocný nástroj pro sestavování rozpočtu. Jde o střednědobé
finanční plánování územních samosprávných celků (ÚSC) a dobrovolných svazků obcí (DSO).
Sestavuje se na podkladě uzavřených smluvních vztahů a přijatých závazků na období dvou až pěti
let po roce, na který se schvaluje rozpočet.
 
Pomocí tohoto dokumentu predikují samosprávné celky své výdaje a současně možnost krytí
vlastními příjmy. Zákon nespecifikuje podrobnosti členění, každý subjekt si může zvolit míru členění
podle svých podmínek a potřeb.
 
Obec i DSO jsou povinny prognózovat hospodaření, a to i v zjednodušené formě. Základními
souhrnnými ukazateli jsou celkové příjmy a výdaje, pohledávky a závazky. U dlouhodobých závazků
je nutno stanovit jejich dopady na hospodaření po celou dobu trvání závazku. V případě, že je
rozpočtový výhled zpracován například na období dvou let, musí být v samostatné části uvedeny
závazky, které budou ovlivňovat hospodaření obce nebo DSO i po době, na kterou je sestaven
rozpočtový výhled.
 
Dne 7.11.2023 ZM projednávala také jinou verzi rozpočtového výhledu zastupitele Ing. Reichla, ta
nebyla schvalována a bylo domluveno její zveřejnění. Verze byla označena jako č.2 a byla zveřejněna
ve stejném termínu jako verze č. 1. Verze č. 2 je také v příloze tohoto bodu.
Diskuze zahájena v 18:22:27
████████████████████ sdělila, že v materiálech se nachází právní rámec , který se týká
zákona č. 250 z roku 2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Zejména upozornila na
§ 3, odst. 1. (z tohoto důvodu střednědobý výhled rozpočtu č.1 obsahuje čísla a ne zamýšlené
investice, které nejsou zasmluvněné, proto do návrhu nepatří).
 
V 18:24:12 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2024 - 2025 číslo 1.

Hlasování
pro: (10) Ing. Věra Vráblíková, Bc. Jiří Makovský, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Mgr. Veronika

Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Eliška Volná, Pavel Sapoušek, Dana Cashinová
proti (1) Ing. Patrik Reichl MBA
zdržel se: (2) Josef Mažár, Mgr. Radovan Kovařík
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-77-5/23
zodpovídá: ████████████████████
termín: 20. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:24:22

14. Rozpočtové opatření č.8/2023 (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, I███████████████████
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:24:27 (zvuk. záznam 1:21:43 - 1:22:23)
Důvodová zpráva:
Předkládám zastupitelstvu města Rozpočtového opatření číslo 8/2023 provedené v souladu s
pověřením:
 
ZM zmocňuje RM ke schválení rozpočtových opatření, týkajících se zapojení účelových dotací do
rozpočtu města. Toto pověření bylo schváleno v ZM dne 9. 3. 2023, usnesením číslo UZ-6-1/23. RM
provedla toto Rozpočtové opatření dne 4. 12. 2023.
 
1)

Částka
 

Účelový
znak
 

Paragraf
 

Položka
 

Poznámka
 

427 500 Kč
 

33093
 
Nástroj
170
 
Prostorová
jednotka
 
5
 

 
 

4116
 

Navýšení  rozpočtových příjmů
 
(Ostatní neinvestiční přijaté transfery
ze státního rozpočtu)
 

427 500 Kč
 

33093
 
Nástroj
170
 
Prostorová
jednotka
 
5
 

3113
 

5336
 

Navýšení  rozpočtových výdajů
 
(Základní školy – neinvestiční transfery
zřízeným příspěvkovým organizacím)
 

 
Jedná se o zapojení dotace uvolněné z kapitoly Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy ČR
v rámci Národního plánu obnovy – Výzva na podporu škol s nadprůměrným zastoupením sociálně
znevýhodněných žáků, která je určena Základní škole Hrušovany nad Jevišovkou, příspěvková
organizace.
 
2)

Částka
 

Účelový
znak
 

Paragraf
 

Položka
 

Poznámka
 

350 000 Kč
 

34002
 

 
 

4116
 

Navýšení  rozpočtových příjmů
 
(Ostatní neinvestiční přijaté transfery
ze státního rozpočtu)
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350 000 Kč
 

34002
 

3322
 

5171
 

Navýšení  rozpočtových výdajů
 
(Zachování a obnova kulturních
památek - opravy)
 

 
Jedná se o zapojení podpory od MK ČR prostřednictvím obce s rozšířenou působností určenou na
obnovu nemovité kulturní památky, zámek v Hrušovanech nad Jevišovkou rejstř. Č. ÚSKP
16550/7-6376., obnova krovů a stropů – II. etapa.
 
 3)

Částka
 

Účelový
znak
 

Paragraf
 

Položka
 

Poznámka
 

138 000 Kč
 

29031
 
Nástroj
170
 
Prostorová
jednotka
 
5
 

 
 

4116
 

Navýšení  rozpočtových příjmů
 
(Ostatní neinvestiční přijaté transfery
ze státního rozpočtu)
 

138 000 Kč
 

29031
 
Nástroj
170
 
Prostorová
jednotka
 
5
 

1032
 

5169
 

Navýšení  rozpočtových výdajů
 
(Podpora ostatních produkčních
činností – služby)
 

 
Jedná se o zapojení finančního příspěvku na hospodaření v lesích určeného na obnovu, zajištění a
výchovu lesních porostů do 40 let věku, umělá obnova sadbou první, zřizování nových oplocenek.
 
4)

Částka
 

Účelový
znak
 

Paragraf
 

Položka
 

Poznámka
 

37 500 Kč
 

29015
 

 
 

4116
 

Navýšení  rozpočtových příjmů
 
(Ostatní neinvestiční přijaté transfery
ze státního rozpočtu)
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37 500 Kč
 

29015
 

1032
 

5169
 

Navýšení  rozpočtových výdajů
 
(Podpora ostatních produkčních
činností – služby)
 

 
Jedná se o zapojení finančního příspěvku z MZe určenou na ekologické a k přírodě šetrné
technologie při hospodaření v lesích, štěpkování nebo drcení klestu.
 
5)

Částka
 

Účelový
znak
 

Paragraf
 

Položka
 

Poznámka
 

32 000 Kč
 

13101
 

 
 

4116
 

Navýšení  rozpočtových příjmů
 
(Ostatní neinvestiční přijaté transfery
ze státního rozpočtu)
 

32 000 Kč
 

13101
 

3745
 

5011
 

Navýšení  rozpočtových výdajů
 
(Péče o vzhled obcí, VZ – platy)
 

 
Jedná se o zapojení dotace z ÚP na VPP dle Dodatku č. 1 k dohodě č. ZNA-V-33/2023 ze dne 28. 3.
2023 na období 10-11/2023. Úprava plnění rozpočtu proběhne podle skutečného plnění.
 
Diskuze zahájena v 18:24:27
███████████████████ : Tento bod je pouze informativní bod na vědomí ZM. Jedná se o
zapojení rozpočtového opatření č. 8/2023 na základě zmocnění ZM schválila RM. Jedná se o zapojení
dotací do rozpočtu města. 
 
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 13 - Rozpočtové opatření č.8/2023 na
vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:25:07

15. Rozpočtové opatření č.9/2023 (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracoval: ████████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:25:11 (zvuk. záznam 1:22:27 - 1:24:15)
Důvodová zpráva:
Předkládám zastupitelstvu města návrh Rozpočtového opatření číslo 9/2023
1)

Částka Org. Paragraf Položka Poznámka

12 000 Kč 910  4121
Navýšení  rozpočtových příjmů
(Neinvestiční přijaté transfery od obcí
– Šanov)
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4 000 Kč 811  4121
Navýšení  rozpočtových příjmů
(Neinvestiční přijaté transfery od obcí
– Břežany)

16 000 Kč 823  4121
Navýšení  rozpočtových příjmů
(Neinvestiční přijaté transfery od obcí
– Dyjákovice)

32 000 Kč  6171 5169 Navýšení  rozpočtových výdajů
(Činnost místní správy – služby)

 
Jedná se o zapojení navýšení finančních prostředků od Obce Šanov, Břežany a Dyjákovice za
projednávání přestupků.
2)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

500 000 Kč  3221 6121
Snížení  rozpočtových výdajů
(Vysokoškolské koleje a menza -
budovy)

500 000 Kč  3231 6121 Navýšení  rozpočtových výdajů
(Základní umělecké školy – budovy)

 
Jedná se o opravu přepisové chyby v materiálu Ing. Patrika Reichla v Rozpočtovém opatření číslo
7/2023.
 
3)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

5 300 Kč  3319 2112
Navýšení  rozpočtových příjmů
(Ostatní záležitosti kultury – příjmy
z prodeje zboží)

18 000 Kč  3319 2111 Navýšení  rozpočtových příjmů
(Ostatní záležitosti kultury – služby)

23 300 Kč  3319 5169 Navýšení rozpočtových výdajů
(Ostatní záležitosti kultury – DHDM)

 
Jedná se o zapojení navýšení finančních prostředků a jejich zapojení do § 3319 – nákup plackovacího
stroje SUPERBUTTON včetně příslušenství.
 
4)

Částka Org. Paragraf Položka Poznámka

190 000 Kč  3412 2112
Navýšení rozpočtových příjmů
(Sportovní zařízení ve vlastnictví obce
– příjem z prodeje zboží)
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33 000 Kč  3412 2111
Navýšení rozpočtových příjmů
(Sportovní zařízení ve vlastnictví obce
– služby)

26 000 Kč 508 3412 2321
Navýšení rozpočtových příjmů
(Sportovní zařízení ve vlastnictví obce
– dary)

4 000 Kč  3412 5041
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Sportovní zařízení ve vlastnictví obce
– odměny za užití duševního
vlastnictví)

140 000 Kč  3412 5138
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Sportovní zařízení ve vlastnictví obce
– nákup zboží)

3 000 Kč  3412 5162
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Sportovní zařízení ve vlastnictví obce
– služby elektronických komunikací)

15 000 Kč  3412 5168
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Sportovní zařízení ve vlastnictví obce
– zpracování dat)

20 000 Kč  3412 5169
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Sportovní zařízení ve vlastnictví obce
– služby)

3 000 Kč 508 3412 5492
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Sportovní zařízení ve vlastnictví obce
– dary FO)

59 000 Kč  3412 6122
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Sportovní zařízení ve vlastnictví obce
– stroje, přístroje, zařízení)

5 000 Kč  3412 5424
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Sportovní zařízení ve vlastnictví obce
– náhrady mezd v době nemoci)

 
Jedná se o zapojení navýšených finančních prostředků a jejich zapojení na § Sportovní zařízení ve
vlastnictví obce, Sportovní hala.
5)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

20 000 Kč  3519 5137 Snížení  rozpočtových výdajů
(Ostatní ambulantní péče – DHDM)

5 000 Kč  3519 5424
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Ostatní ambulantní péče –náhrada
mezd v době nemoci)

15 000 Kč  3519 5021
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Ostatní ambulantní péče –ostatní
osobní výdaje)

 
Jedná se o úpravu schváleného rozpočtu dle skutečného plnění § 3519 Ostatní ambulantní péče,
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Bazén
6)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

350 000 Kč  3631 5171 Navýšení  rozpočtových výdajů
(Veřejné osvětlení - opravy)

350 000 Kč  3631 5154 Snížení  rozpočtových výdajů
(Veřejné osvětlení – elektrická energie)

 
Jedná se o úpravu schváleného rozpočtu dle skutečného plnění § 3631, Veřejné osvětlení.
7)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

500 000 Kč  2212 6121 Snížení rozpočtových výdajů
(Silnice – stavby)

500 000 Kč  2212 5171 Navýšení  rozpočtových výdajů
(Silnice – opravy a udržování)

 
Jedná se o úpravu schváleného rozpočtu dle skutečného plnění § 2212.
 
8)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

1 500 000 Kč  2321 6121
Snížení  rozpočtových výdajů
(Odvádění a čištění odpadních vod –
budovy)

1 500 000 Kč  2321 5171
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Odvádění a čištění odpadních vod  –
opravy)

 
Jedná se o úpravu schváleného rozpočtu dle skutečného plnění § 2321 Odvádění a čištění odpadních
vod.
 
9)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

50 000 Kč  3341 6121 Snížení  rozpočtových výdajů
(Rozhlas a televize – budovy)

 50 000 Kč  3341 5137 Navýšení  rozpočtových výdajů
(Rozhlas a televize – DHDM)

 
Jedná se o úpravu schváleného rozpočtu dle skutečného plnění § 3341 Rozhlas a televize.
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10)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

10 000 Kč  6112 5167 Snížení  rozpočtových výdajů
(Zastupitelstva obcí – služby školení)

5 000 Kč  6112 5039
Navýšení  rozpočtových výdajů
(Zastupitelstva obcí – ostatní povinné
pojistné)

 5 000 Kč  6112 5019 Navýšení  rozpočtových výdajů
(Zastupitelstva obcí – ostatní platy)

 
Jedná se o úpravu schváleného rozpočtu 6112 Zastupitelstva obcí, refundace platů hrazené jiným
organizacím.
 
Diskuze zahájena v 18:25:11
██████████████████████předložila ZM návrh RO č. 9/2023. Toto rozpočtové opatření má
celkem 10 bodů. 
V paragrafu 3221 u vysoká škola koleje, došlo k opravě na ZUŠ.
V 18:26:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Rozpočtové opatření č. 9/2023.

Hlasování
pro: (8) Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef

Smolík, Pavel Sapoušek, Bc. Jiří Makovský
proti (0)

zdržel se: (5) Ing. Patrik Reichl MBA, Dana Cashinová, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár

nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-78-5/23
zodpovídá: ████████████████████
termín: 17. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:26:59

16. Návrh Základního rámce podpory pro rok 2024 (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, █████████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:27:05 (zvuk. záznam 1:24:21 - 1:32:18)
Důvodová zpráva:
Předkládám ZM návrh Základního rámce podpory, dotací na rok 2024 (dotace, granty). Dotace
budou poskytovány ve veřejném zájmu v souladu se Strategickými dokumenty rozvoje města
Hrušovany nad Jevišovkou tak, aby byl zajištěn všestranný rozvoj území města Hrušovany nad
Jevišovkou a uspokojené potřeby občanů města.
Návrh Základního rámce podpory byl projednán na RM dne 4. 12. 2023. RM doporučuje ZM schválit
navržený Základní rámec podpory na rok 2024.
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Právní rámec:
 
zákon 250/2000 Sb. Zákon o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Oddíl Dotace a návratné
finanční výpomoci § 10a - § 10d.
 
Oblast podpory:
 
- sport a vzdělávání
 
- volný čas + sociální a rodinná politika + kultura
 
- prevence a požární ochrana
 
- individuální dotace
 
 
Návrh Základního rámce podpory na rok 2024:
 

Oblast podpory
 

Celkový objem finančních
prostředků
 

Popis.
 

Sport a vzdělávání
 

900 tis Kč
 
 
 
 
 
 
 

Všechny sportovní kluby
v Hrušovanech nad Jevišovkou
 

Volný čas + sociální a
rodinná politika +kultura
 

380 tis Kč
 

Jednorázové příspěvky na
kulturní, sportovní akce
pořádané spolky
v Hrušovanech nad Jevišovkou
 

Prevence a požární ochrana
 

200 tis Kč
 

Neinvestiční/investiční 
příspěvek profesionálním
hasičům v Hrušovanech nad
Jevišovkou
 

Individuální dotace
 

25 tis Kč
 

 
 

Celkový objem finančních
prostředků pro rok 2024
 

1 505 tis Kč
 

 
 

 
Návrh  – Výše a podíl dotací dle dotačního titulu:
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Dotační titul
 

Minimálni
částka
dotace (v
tis. Kč)
 

Dotace (v
%)
 

Spoluúčast
žadatele (v %)
 

Maximální
částka dotace
(v tis. Kč)
 

Sport a vzdělávání -
sportovci
 

50
 

80%
 
100% u
vybraných
výdajů
 

20%
 

600
 

Volný čas + sociální a
rodinná politika + kultura
 

1
 

80%
 

20%
 

80
 

Prevence a požární
ochrana – příspěvek
profesionálním hasičům
v Hrušovanech n J.
 

50
 

90%
 

10%
 

200
 

Individuální dotace
 

1
 

80%
 

20%
 

15
 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:
Návrh Základního rámce podpory na rok 2024 byl projednán na jednání FV dne 27. 11. 2023. FV
doporučuje ZM schválit navržený Základní rámec podpory na rok 2024 i s ohledem na vznik nových
spolků v Hrušovanech nad Jevišovkou.
 
Diskuze zahájena v 18:27:05
████████████████████ uvedla, že tento návrh projednala RM dne 4.12.2023. Základní rámec
byl projednán i na finančním výboru, který se konal dne 27.11.2023. FV doporučil ZM schválit
navržený základní rámec podpory na rok 2024.
Zastupitelka Cashinová navrhla navýšení částek a to na sport a vzdělávání -1 300 000Kč, individuální
dotace na 70 000 Kč.
████████████████████ upřesnila, že individuální dotace se skládá z 1000-15 000 Kč, v
současné době je individuální dotace navýšena v roce 2023. Bylo vyčerpáno 2 000Kč. Navýšení
sportovních klubů koriguje s vyúčtováním , které jsou obsahem materiálu.
Při nastavení dotačních programů 900 000 Kč - klubům je dostatečná částka, bylo vyčerpáno 842
559 Kč. Volný čas a sociální politika je nastaveno od roku 2023 jen na zapsané spolky. Částka
navrhovaná je přesně na spolky namodelovaná. 
Vstoupil do diskuze občan █████ - viz zvukový záznam. Sdělil, že navýšení by fotbalistům
nepomohlo, podmínky jsou nastavené tak, že je využít nemůžeme. 
 
V 18:34:11 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "D. Cashinová")
v tomto znění:

ZM schvaluje Základní rámec Programu podpory na rok 2024 včetně výše a podílu dotací
dle dotačních titulů tak jak byl předložen s těmito změnami:
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 Oblast podpory
 

Celkový objem finančních
prostředků

 

Individuální dotace  70 tis. Kč

Hlasování
pro: (5) Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Veronika Mikysková, Dana Cashinová, Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár
proti (6) Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Pavel Sapoušek, Mgr. Blanka Soukupová
zdržel se: (2) Bc. Jiří Makovský, Ing. Eliška Volná
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

V 18:34:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Základní rámec Programu podpory na rok 2024 včetně výše a podílu dotací
dle dotačních titulů.

Hlasování
pro: (11) Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Patrik Reichl MBA, Bc. Jiří Makovský, Dana

Cashinová, Josef Mažár, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Pavel Sapoušek, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (2) Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Radovan Kovařík
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-79-5/23
zodpovídá: ████████████████████
termín: 20. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:35:02

17. Dotační programy (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, Zpracovatel :████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:35:06 (zvuk. záznam 1:32:22 - 1:39:46)
Důvodová zpráva:
Předkládám zastupitelstvu dotační programy na rok 2024.
 
1. Program Podpora sportu ve městě Hrušovany nad Jevišovkou v roce 2024 je beze změn, jen je
vynechaná částka celkové dotace (bude doplněna dle schváleného Základního rámce) a změna je u
termínu podávání žádostí.
Datum vyúčtování dotace je ponechán k 31.12. (spolky žádaly o prodloužení do 31.1. následujícího
roku). Např. město Miroslav má vyúčtování do 15.12..
Info - dva spolky ze tří mají již podané vyúčtování za rok 2023 - 5.12.2023 podal TJ Cukrovar a dne
8.12.2023 Tenisový klub Bejlek.
 
U žádosti o dotace je doplněn požadavek na Výpis z evidence skutečných majitelů, jsou vyškrtnuté
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podmínky žádosti pro fyzické osoby, a to z toho důvodu, že fyzické osoby o dotaci žádat nemohou a
dále  vyškrtnutá povinná příloha účetní závěrky, kterou spolky v době podání žádosti ještě nemusí
mít hotovou a v programu je již požadavek na daňové přiznání, které musí dodat nejpozději do
vyčerpání II. poloviny dotace.
 
 
2. Program Prevence a požární ochrana - příspěvek profesionálním hasičům v Hrušovanech nad
Jevišovkou v roce 2024 je beze změny, jen vynechané částky výše celkové dotace (bude doplněno dle
schváleného Základního rámce) a změna data podávání žádostí (dle konání zastupitelstva).
 
 
3. Program Volný čas + sociální a rodinná politika, kultura v roce 2024 je ponechán také beze změn,
jen částky výše dotace (bude doplněno dle schváleného Základního rámce) a změny termínu
podávání žádostí (dle konání zastupitelstva). U žádostí jsou doplněny povinné přílohy rozpočet
příjmů a výdajů + Výpis z evidence skutečných majitelů.
 
 
Spolky v loňském roce z důvodu neschválení dotačních programů obdržely dotace až v měsíci
červnu, z tohoto důvodu žádají o poskytnutí zálohy na dotaci v roce 2024 (žádost přílohou). V
letošním roce pokud bude vše schváleno, budou dotace poskytnuty v březnu. Programy musí být 30
dnů před podáváním žádostí zveřejněny na úřední desce. Dotaci lze poskytnout až je schválený
rozpočet a dle dotačních programů se dotace poskytne, pokud je vyúčtována dotace z předchozího
roku.
Finanční výpomoc před schválením rozpočtu lze poskytnout pouze na základě smlouvy, kterou
schvaluje nad 50.000 Kč zastupitelstvo a přesné částky dle smluv musí být uvedeny a schváleny v
rozpočtovém provizoriu (probráno s auditem, který proběhl 27. -29.11.2023).
 
Stanoviska odborů, poradních orgánů/komisí:
Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:
FV projednal programy 27.11.2023 a doporučuje zastupitelstvu schválit.
Diskuze zahájena v 18:35:06
██████████████  sdělila, zastupitelům, že dotační programy zůstaly ve stejném znění jako v
loňském roce. 
Program podpory sportu ve městě : k čerpání je 900 000 Kč dle schváleného základního rámce,
datum vyúčtování dotace byl jeden bod v žádosti od spolku ,aby byl změněn. FV, RM  v tomto důvod
neshledal. Ponechal se datum vyúčtování k 31.12. Uvedla co bylo doplněno a vyškrknuto - viz
důvodová zpráva. 
Daňové přiznání nedává Spolek Volejbal, podává čestné prohlášení. (není výdělečná činnost, při
placení členských příspěvků).
Program prevence a požární ochrana - dle základního rámce navýšila na 200 000Kč. 
Program volný čas - navýšilo o 80 000 Kč, počítáno každý spolek si může požádat o 80 000 Kč. Žádná
změna v programu. Doplněny povinné přílohy rozpočet příjmů a výdajů + Výpis z evidence
skutečných majitelů.
Městu bylo doručena žádost (sportovců) na změnu vyúčtování a žádost o dotace poskytnutí dříve - ,
dotace pokud není schválena se poskytnou nemůže, ani zálohově, dotace se poskytuje až je schválený
rozpočet. 
Zastupitelka Cashinová vznesla dotaz, zda by nebylo možné schvalovat rozpočet do konce roku. 
V 18:42:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
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znění:

Zastupitelstvo města schvaluje dotační program Podpora sportu ve městě Hrušovany
nad Jevišovkou v roce 2024, dotační program Prevence a požární ochrana - příspěvek
profesionálním hasičům v Hrušovanech nad Jevišovkou v roce 2024, dotační program
Volný čas + sociální a rodinná politika, kultura v roce 2024, přílohy k dotačním
programům s doplněním částek dle schváleného Základního rámce podpory pro rok
2024.

Hlasování
pro: (11) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Josef Mažár, Mgr.

Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Ing. Patrik Reichl MBA, Bc. Jiří Makovský, Mgr. Radovan Kovařík
proti (0)
zdržel se: (2) Mgr. Veronika Mikysková, Dana Cashinová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-80-5/23
zodpovídá: H█████████████
termín: 2. 1. 2024

V 18:42:11 přišel Tomáš Ševčík, přítomno 14 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří
Strnad, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing.
Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Mgr. Radovan Kovařík,
Tomáš Ševčík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Jiří Šedivý

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:42:30

18. Informace k odpisu pohledávek (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, Zpracovatel : ███████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:42:35 (zvuk. záznam 1:39:51 - 1:45:47)
Důvodová zpráva:
Informuji zastupitelstvo:
1. Byl ukončen soudní spor s firmou EVERUN CZECH REPUBLIC, které byla vystavena faktura ve
výši 152.980 Kč, sankce za porušení smluvních podmínek při nedodání komposterů. Okresní soud v
Přerově schválil smír, kdy žalovaná strana měla uhradit 50.000 Kč (uhrazeno dne 27.9.2023). Zbylá
pohledávka ve výši 102.980 Kč se musí účetně odepsat. Nejedná se o odpuštění pohledávky, proto
není potřeba schvalovat.
 
2. Po ukončení činnosti firmy ENWOX ENERGY s.r.o. (SCP first payment of receivabels s.r.o.), která
byla dodavatelem elektrické energie, byl vystaven dne 13.12.2017 zápočet nevyúčtovaných záloh
167.000 Kč a neuhrazených faktur ve výši 129.031 Kč . Výsledkem byla pohledávka ve výši 37.969
Kč, která byla následně přihlášena do konkurzu (zápočet přílohou). Okresní soud v Ostravě zaslal
usnesení s výrokem, že pohledávky přihlášených věřitelů budou uspokojeny v rozsahu 1,9%.
Dne 20.10.2023 byla na účet města připsána částka 741,90 Kč a k odpisu zůstává 37.227,10 Kč. Opět
se nejedná o odpuštění pohledávky, jen se účetně odepíše.
Firma dodávala el. energii i ZŠ a MŠ. ZŠ odepsala 166.610,63 Kč a MŠ 18.524,82 Kč.
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Diskuze zahájena v 18:42:35
██████████████  informuje  zastupitelstvo  o  ukončení  sporu  s  firmou  EVERUN  CZECH
REPUBLIC, které byla vystavena faktura ve výši 152 980Kč. Uvedla, že o  odpuštění pohledávky se
nejedná, jedná se pouze o odepsání z účetnictví. 
Dále informovala ohledně  insolvence firmy ENWOX ENERGY s.r.o. , která dodávala městu energie,
městu dlužila částku 37 969 Kč. Město od této firmy obdrželo 741,90 Kč. 
Vše potřebné ohledně tohoto bodu se nachází v materiálech. 
Proběhla diskuze ohledně soudního smíru. Soud je vyšší instance než zastupitelstvo města. Vše
ohledně tohoto sporu bylo předáno právníkům, kteří se tímto zabývali. Soud předestřel právní názor
již  na začátku jednání jak bude rozhodovat.  Hospodárnější  řešení  pro město bylo uzavřít  smír,
protože bylo ušetřeno na soudních poplatcích i výlohách.
 
V 18:45:08 odešel Dana Cashinová, přítomno 13 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(13) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří
Strnad, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl
MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Mgr. Radovan Kovařík, Tomáš Ševčík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) Ing. Jiří Šedivý, Dana Cashinová

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 17 - Informace k odpisu pohledávek na
vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:48:31

19. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém
odpadového hospodářství (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, Zpracoval: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:48:36 (zvuk. záznam 1:45:52 - 1:53:25)
Důvodová zpráva:
Z důvodu novelizace zákona o místních poplatcích platné od 1.1.2024 je nutno vydat i nové obecně
závazné vyhlášky k místním poplatkům podle této novelizace tak, aby platily od 1.1.2024. Zásadní
změnou zákona je to, že náležitosti ohlášení a odpovědnost za placení jsou řešeny přímo zákonem a
tak tuto věc již nemůže řešit vyhláška. Při tvorbě vyhlášky byl použit interaktivní vzor zpracovaný
Ministerstvem vnitra, který byl doplněný o úpravy dle předchozího znění vyhlášky, tedy o podmínky,
které jsou v našich vyhláškách už tradičně.
K návrhu této vyhlášky nemělo MVČR žádné připomínky, viz. příloha bodu.
Je však vhodné posoudit, zda by se poplatek neměl zvýšit. Aktuálně je poplatek ve výši 600,- Kč.
Poplatek ve výši 600,- Kč je už od 1.1.2013 - vyhláška č. 3/2012 (předtím v r. 2012 492,- Kč). Náklady
na likvidaci odpadů se však od té doby významně zvýšily, stejně tak vlastně již 11let nebyl poplatek
valorizován ani o inflaci. Výnos z poplatku nepokrývá náklady města na likvidaci odpadů a
nepokrýval by jej ani při zvýšení na maximální možnou výši poplatku.
Přehled příjmů a výdajů v odpadovém hospodářství 2010-2022 je v příloze tohoto bodu.
Pokud by měl být promítnut pouze vliv inflace od roku 2012 mohla by být výše poplatku kolem 816,-
Kč (68,- Kč/měsíc). Např. město Miroslav, které je obdobně velké má poplatek ve výši 800,- Kč.
Maximální částka je omezená zákonem na 1200,- Kč. Částku je vhodné určovat ve výši dělitelné 12ti,
protože při vzniku poplatkové povinnosti v průběhu roku se počítá poměrná část poplatku v
měsících.  
RM usnesením č. UR-325-19/23 doporučila ZM schválit Obecně závaznou vyhlášku o místním
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poplatku za obecní systém odpadového hospodářství.
Z důvodu naléhavého obecného zájmu - uvedení právní úpravy do souladu se zákonem účinným též
od data dřívější účinnosti uvedené v OZV - je účinnost OZV od 1.1.2024, nikoliv tedy až 15tý den po
dni vyhlášení.
 
Diskuze zahájena v 18:48:36
Tajemník uvedl, že tento bod i následující, které se týkají obecných poplatků, jedná se o  obecné
závazné vyhlášky na místní poplatky a je potřeba je změnit a to z důvodu toho, že 1.1. se mění zákon
o místních poplatcích. 
V materiálech je popsáno vše, co se mění. Všechny obecně závazné vyhlášky byly projednány s MV. 
MV k této obecně závazné vyhlášky - odpadové hospodářství připomínky nemělo.
FV sdělil, že o těchto obecně závazných vyhláškách bylo diskutováno. Viz zvukový záznam. 
Výběr košů - je zvlášť, doplácí město. 
Dojde ke zvýšení poplatků - ukládání odpadů na skládky .
Proběhla diskuze na tříděné opady. 
Dojde ke snížení komunálního odpadu, městu se zvýší náklady spojené se svozem odpadů (papír,
plast, bio).
 
V 18:55:18 přišel Dana Cashinová, přítomno 14 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří
Strnad, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl
MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Mgr. Radovan Kovařík, Tomáš Ševčík,
Dana Cashinová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Jiří Šedivý

V 18:56:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém
odpadového hospodářství.

Přílohy k usnesení:
ozv-mistni-poplatek-za-obec.odt

Hlasování

pro:
(12) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Mgr. Blanka Soukupová, Bc. Jiří Makovský, Mgr. Radovan
Kovařík, Tomáš Ševčík, Jiří Strnad, Pavel Sapoušek, Ing. Eliška Volná, Mgr. Veronika Mikysková, Josef
Smolík, Josef Mažár

proti (1) Dana Cashinová
zdržel se: (1) Ing. Patrik Reichl MBA
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-81-5/23
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 31. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:56:09
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20. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů (bod číslo
19)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:56:14 (zvuk. záznam 1:53:30 - 1:55:08)
Důvodová zpráva:
Z důvodu novelizace zákona o místních poplatcích platné od 1.1.2024 je nutno vydat i nové obecně
závazné vyhlášky k místním poplatkům podle této novelizace tak, aby platily od 1.1.2024. Zásadní
změnou zákona je to, že náležitosti ohlášení a odpovědnost za placení jsou řešeny přímo zákonem a
tak tuto věc již nemůže řešit vyhláška. Při tvorbě vyhlášky byl použit interaktivní vzor zpracovaný
Ministerstvem vnitra, který byl doplněný o úpravy dle předchozího znění vyhlášky, tedy o podmínky,
které jsou v našich vyhláškách už tradičně.
 
K návrhu této vyhlášky mělo MVČR jednu připomínku, která byla zapracována do návrhu vyhlášky
(čl. 4 odst. 1) písm. d) -  pro ostatní případy neuvedené pod předchozími body), viz. příloha bodu.
 
Pokud by byl záměr poplatek zvýšit tak zákon omezuje maximální výši tohoto poplatku na 1500 Kč a
200 Kč u držitelů starších 65 let (u dalšího psa může být poplatek navýšen až o 50%).
 
RM usnesením č. UR-326-19/23 doporučila ZM schválit Obecně závaznou vyhlášku o místním
poplatku ze psů.
Z důvodu naléhavého obecného zájmu - uvedení právní úpravy do souladu se zákonem účinným též
od data dřívější účinnosti uvedené v OZV - je účinnost OZV od 1.1.2024, nikoliv tedy až 15tý den po
dni vyhlášení.
 
Diskuze zahájena v 18:56:14
Tuto vyhlášku je nutno přijmout z důvodu novelizace zákona. MV mělo jednu připomínku. Popsáno v
důvodové zprávě.  Na doporučení  MV bod byl  přidán.  Částky  byly  zachovány jako v  předchozí
vyhlášce. 
V 18:57:41 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku ze psů.

Přílohy k usnesení:
ozv-mistni-poplatek-ze-psu-.odt

Hlasování

pro:
(14) Josef Mažár, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Mgr. Blanka Soukupová, Josef Smolík, Jiří Strnad,
Bc. Jiří Makovský, Gabriela Poppová, Dana Cashinová, Tomáš Ševčík, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr.
Radovan Kovařík, Ing. Patrik Reichl MBA, Pavel Sapoušek

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-82-5/23
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 31. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:57:52
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21. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání
veřejného prostranství (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracoval : Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:57:57 (zvuk. záznam 1:55:13 - 1:59:39)
Důvodová zpráva:
Z důvodu novelizace zákona o místních poplatcích platné od 1.1.2024 je nutno vydat i nové obecně
závazné vyhlášky k místním poplatkům podle této novelizace tak, aby platily od 1.1.2024. Zásadní
změnou zákona je to, že náležitosti ohlášení a odpovědnost za placení jsou řešeny přímo zákonem a
tak tuto věc již nemůže řešit vyhláška. Při tvorbě vyhlášky byl použit interaktivní vzor zpracovaný
Ministerstvem vnitra, který byl doplněný o úpravy dle předchozího znění vyhlášky, tedy o podmínky,
které jsou v našich vyhláškách už tradičně.
 
Dále byla doplněna nová ustanovení, aby bylo zřejmé, že město a jeho organizace tento poplatek
neplatí a že dále tento poplatek neplatí soukromí vlastníci veřejných prostranství a osoby, které od
těchto vlastníků mají pozemky veřejných prostranství smluvně v užívání. 
 
Byla významně revidována příloha vyhlášky - seznam pozemků veřejného prostranství. V průběhu let
došlo k dělení či přečíslování pozemků, proto nová příloha vyhlášky obsahuje desítky pozemků navíc,
které splňují definici veřejného prostranství. Plocha se však významně nemění.
 
K návrhu této vyhlášky mělo MVČR několik připomínek, která byly zapracovány do návrhu vyhlášky
zejména vypuštěním předmětných ustanovení (nadbytečná ustanovení), viz. příloha bodu.
 
Pokud by byl záměr některý poplatek zvýšit tak zákon omezuje maximální výši tohoto poplatku
následovně: Sazba poplatku za užívání veřejného prostranství činí až 10,- Kč za každý i započatý
m2 užívaného veřejného prostranství a každý i započatý den. Za užívání veřejného prostranství k
umístění prodejních nebo reklamních zařízení, lunaparků a jiných atrakcí může obec zvýšit sazbu až
na její desetinásobek. Obec může stanovit poplatek týdenní, měsíční nebo roční paušální částkou.
 
RM usnesením č. UR-327-19/23 doporučila ZM schválit Obecně závaznou vyhlášku o místním
poplatku za užívání veřejného prostranství.
Z důvodu naléhavého obecného zájmu - uvedení právní úpravy do souladu se zákonem účinným též
od data dřívější účinnosti uvedené v OZV - je účinnost OZV od 1.1.2024, nikoliv tedy až 15tý den po
dni vyhlášení.
 
Diskuze zahájena v 18:57:57
Opět z důvodu novelizace zákona je nutno vyhlášku změnit. Zde bylo provedeno více změn. Došlo k
výraznému revidování přílohy s pozemky - uvedené ve vyhlášce. Všechny pozemky byly projity,
parcelní čísla byla aktualizována.  
Podmínky - vyjmuto - organizace město (město nemůže platit poplatky sami sobě).
RM schválila pořízení mapového portálu GIS- jednou z vrstev - veřejné prostranství. (jedná se o 
pozemků). GIS bude veřejně dostupný. 
V 19:02:13 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za užívání veřejného
prostranství.
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Přílohy k usnesení:
mistni-poplatek-za-uzivani-.odt

Hlasování

pro:
(14) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Patrik Reichl MBA, Josef Mažár, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková,
Tomáš Ševčík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Eliška Volná, Pavel Sapoušek, Mgr.
Blanka Soukupová, Bc. Jiří Makovský, Dana Cashinová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-83-5/23
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 31. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:02:23

22. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu (bod číslo 21)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:02:29 (zvuk. záznam 1:59:45 - 2:35:08)
Důvodová zpráva:
Dne 14.7.2023 bylo na městský úřad datovou schránkou doručeno právní posouzení OZV č. 2/2023
(noční klid, schválená  na ZM 1.6.2023 usnesením č. UZ-36-2/23) od MVČR. Informace k tomuto
posouzení byly obsahem bodu 29. (dle upraveného programu pak 33.) na jednání zastupitelstva
města dne 31.08.2023. Celé posouzení a samotná napadená vyhláška byla v příloze bodu 29. při
jednání zastupitelstva dne 31.8.2023.  V závěru uvedeného právního posouzení bylo uvedeno
následující:
 
Při posouzení byl shledán rozpor OZV: v čl. 3 odst. 2 v části „Nezisková kulturní akce Grafity Jam,
Volejbalová zábava, Pivní slavnosti, Veset Open Air Party, Gulášfest, Promítání letního kina-konané
od měsíce května do měsíce září, dle programu a Závody SUPERMOTO v období měsíce července
nebo srpna nebo na přelomu srpna a září“ s ustanovením § 5 odst. 7 zákona o některých přestupcích.
Ostatní ustanovení nebyla shledána v rozporu se zákonem.
 
Důvody pro jednotlivé akce byly podrobně popsány v právním posouzení.
 
Po telefonické konzultaci, byla MVČR zaslána upravená vyhláška, viz. příloha bodu a vyjádření
MVČR. Při zasílání upravené vyhlášky - vesměs byly upřesněny názvy akcí a informace o jaké dny v
týdnu a o kolik dnů se jedná. Zároveň byly MVČR zaslány doklady - kalendáře akcí, informace z FB
stránek organizátorů apod., které prokazovaly, že i u výše uvedených akcí, které byly dříve MVČR
posouzeny tak, že nejsou tradiční, jde o tradiční akce. Z tohoto důvodu nakonec MVČR u některých
akcí připustilo i jen uvedení, že se např. jedná o "jednu sobotu" bez uvedení měsíce či konkrétního
data.
 
Jediným bodem, který nebylo ani po konzultaci možno ve vyhlášce nechat je promítání letního kina.
Přestože jsme upravili, že se jedná o soboty od června do konce srpna a omezili dobu zkrácení
nočního klidu do 23:00 resp. 23:30 hod. nebylo toto posouzeno jako souladné se zákonem. Kde sice
dle konzultace lze usoudit, že se jedná o "tradiční akci", ale už nelze splnit podmínku, že je akce
"výjimečná", neboť je pravidelná a jedná se o více dnů. Neznamená to sice, že by letní kino muselo
skončit, ale mohou vzniknout problémy, pokud by si na provoz kina po 22. hodině někdo stěžoval. 
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Dalšími změnami navrženými ve vyhlášce, které ale lze ještě při schvalování změnit jsou:
 
Zkrácení omezení nočního klidu z původních 2:00 - 6:00 na 1:30 - 6:00 z 31.12. na 1.1.
 
Prodloužení omezení nočního klidu u městských Hrušovanských slavností z původních 1:00 - 6:00 na
1:30 - 6:00.
 
RM usnesením č. UR-328-19/23 doporučila ZM schválit Obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu.
Z důvodu naléhavého obecného zájmu - uvedení právní úpravy do souladu se zákonem účinným též
od data dřívější účinnosti uvedené v OZV - je účinnost OZV od 1.1.2024, nikoliv tedy až 15tý den po
dni vyhlášení.
 
Dne 19.12.2023 byl předložen protinávrh zastupitelky D. Cashinové. Blíže viz. příloha bodu a
protinávrh usnesení s přílohou.
 
Diskuze zahájena v 19:02:29
Tajemník informoval zastupitelé, že se jedná o vyhlášku, kterou město musí přijmout, v podstatě
novou verzi. MV naznalo u vyhlášky, která se schvalovala v červnu, že je nezákonná.
Vše bylo konzultováno s MV. 
MV byly zdůvodněny akce, které neberou jako tradiční a předvídatelné, přeformulovány termíny
akcí, aby odpovídaly judikátům. 
Promítání letního kina se nepodařilo prosadit. (zapracovaná formulace soboty červnové,
srpnové).Proto došlo k vyjmutí promítání letního kina. 
Změna u slavností - největší akce města posunutí času nočního klidu do 1:30 minut, ostatní akce do 1
hodiny. 
Dnešního dne doručila protinávrh zastupitelka Cashinová. Tvrdila, že vyhlášku konzultovala se všemi
, kdo pořádají společenské akce. Dotazovala se na datum konání. Ve vyhlášce byla opravena doba
nočního klidu na silvestra od 1 -6 hodiny. Došlo ke sloučení doby nočního klidu pro všechny ostatní
akce od 1:30 - 6 hodiny. Dále bylo zkopírováno slovo Pivní slavnosti  - kde má být uvedeno loučení s
létem u akce 27. a 28. 9. - vše uvedeno v příloze. Tato vyhláška nabývá účinnosti 15 den po
vyvěšení. 
Letošní silvestr by se řídil vyhláškou, která je dosud účinná. 
Diskutováno ohledně konkretizování akcí např : Vavřinecké putování, atd. 
Starostka sdělila, že pokud budou akce konkretizovány tak se budou muset schvalovat vyhlášky
každý rok. 
Diskutováno na téma včasné dodávání materiálů. 
Zastupitel Smolík navrhnul ponechání původního návrhu a to z důvodu toho, že návrh bude
posuzován také MV. Vyhláška předložená městem je odsouhlasena MV. 
 
V 19:21:38 Ing. Eliška Volná podal procedurální návrh na přerušení jednání.
 
Jednání přerušeno 19.12.2023 v 19:21:44
Jednání obnoveno 19.12.2023 v 19:31:07
Bylo jednáno se zástupci LAC  a Vapasu ohledně této vyhlášky. Není aplikováno datum, kdy tato
vyhláška nabývá účinnosti - doplněno 15 -tý den po vyhlášení. Počet akcí je redukován a
konkretizován (kdy je výjimka z nočního klidu aplikovaná). 
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Diskuze posunutí akce na jiné datum, nelze. Ve vyhlášce jasně uvedeno, který den se akce pořádají. 
V 19:37:38 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "D. Cashinová")
v tomto znění:

ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu.

Přílohy k usnesení:
OZV_ nocni_klid - Cashinova.docx

Hlasování
pro: (9) Josef Mažár, Tomáš Ševčík, Ing. Patrik Reichl MBA, Dana Cashinová, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr.

Radovan Kovařík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (1) Josef Smolík
zdržel se: (4) Ing. Věra Vráblíková, Bc. Jiří Makovský, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-84-5/23
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 31. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:37:52

23. FV - zápisy (bod číslo 22)
Předkladatel: Mgr. Blanka Soukupová, Zpracoval : Mgr. Blanka Soukupová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:37:57 (zvuk. záznam 2:35:13 - 2:40:38)
Důvodová zpráva:
Předkládám ZM zápisy z FV, dle úkolu od ZM ze dne 9. 3. 2023, usnesení číslo UZ-9-1/23.
 
Diskuze zahájena v 19:37:57
Mgr. Soukupová uvedla, že materiál je předložen zastupitelstvu jako informativní. FV svolal schůzku
s TJ Cukrovar , kde byla řešena uměla tráva na fotbalovém hřišti. (řešily se požadavky). Uvedla, že
finanční výbor nebyl kompletní, nebyl plný počet. Schůzky se účastnil pan ██████████ a pan ███
██.  Finanční výbor došel k závěru, že příslib by mohl být dán  TJ Cukrovaru - částka 2 300 000 Kč. Z
této schůzky  závěry nebyly jednotné. Finanční výbor je si vědom finanční náročnosti. 
Dále padaly názory na převod hřiště na město, bezúročná půjčka , atd. 
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 22 - FV - zápisy na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:43:22

24. KV - zápis, plán práce (bod číslo 23)
Předkladatel: Pavel Sapoušek, Zpracoval : Pavel Sapoušek
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:43:26 (zvuk. záznam 2:40:42 - 2:43:41)
Důvodová zpráva:
Předkládám ZM zápis z KV, dle úkolu od ZM ze dne 9. 3. 2023, usnesení číslo UZ-9-1/23.
V další příloze bodu je pak plán práce KV na rok 2024.
 
Diskuze zahájena v 19:43:26
Zastupitel Sapoušek informoval, že byl splněn úkol ze ZM  ze dne 9.3.2023,  byla kontrolována
kanalizace Luční, investiční akce ulice Mlýnská - zpevněná plocha. Byl shledán postup v souladu.
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Předložil ke schválení plán práce. 
Zápisy z KV jsou informativní. Jednalo se o 3 schůzky KV. 
 
V 19:46:05 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Pavel Sapoušek") v
tomto znění:

ZM schvaluje plán práce kontrolního výboru na rok 2024.

Hlasování
pro: (8) Ing. Věra Vráblíková, Bc. Jiří Makovský, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Mgr. Blanka Soukupová, Ing.

Eliška Volná, Jiří Strnad, Pavel Sapoušek
proti (1) Tomáš Ševčík
zdržel se: (5) Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Patrik Reichl MBA, Dana Cashinová, Josef Mažár
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-85-5/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (19. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:46:25

25. Stanovení náhrady ušlého výdělku - změna + zásady (bod číslo
25)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracoval: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:46:44 (zvuk. záznam 2:44:00 - 3:01:19)
Důvodová zpráva:
Na jednání zastupitelstva města dne 7.11.2023 byla schválena usnesením č. UZ-65-4/23 paušální
náhradu výdělku ušlého v souvislosti s výkonem funkce ve výši 500 Kč/hod., max. 5.000 Kč/měsíc. V
tomto bodu je navrženo uvedené usnesení revokovat, přijmout jiné s jinou částkou a schválit zásady
pro poskytování náhrad.
Jak bylo konstatováno na uvedeném jednání ZM, částka by určena být měla. Nicméně schválená
částka 500,- Kč/hod je v této oblasti neobvyklá. Jiná města mají tuto částku schválenou podstatně
nižší (např. Brno - 260,-, i MČ Prahy mají částky nižší). Často města vycházejí při určování této
částky z průměrné mzdy v kraji. Pokud by se tedy vycházelo z tohoto údaje, tedy z poslední známé
průměrné mzdy v Jihomoravském kraji, tj. za 2. čtvrtletí 2023, což je 41.912,- Kč vycházela by
náhrada cca na 240,- Kč/hod. 
Zákonem je dále uvedeno, v případě proplácení náhrady mzdy nebo platu (§71 odst.2 zákona o
obcích), že "rozsah doby nezbytně nutný k výkonu funkce" určí obec. Mnoho obcí toto má stanoveno
přímo dokumentem, který schválilo zastupitelstvo (např. také již zmíněné Brno). Proto je navrženo
přijmout "Zásady pro poskytování náhrady mzdy a ušlého výdělku členům Zastupitelstva města
Hrušovany nad Jevišovkou, kteří nejsou pro výkon své funkce dlouhodobě uvolněni", aby byl
stanoven administrativní postup proplácení náhrad a stanoven rozsah nezbytně nutné doby pro
výkon funkce. Při schválení "Zásad" by tak postup byl jasný a nezpochybnitelný (proplácení
podloženo doklady o oprávněnosti), stanovený nejvyšším orgánem obce a nemělo by docházet k
rozdílům v proplácených náhradách a k nerovnému přístupu, k čemuž v případě neupravení této
problematiky docházet může.
Navržené zásady jsou uvedeny v příloze tohoto bodu. 
 
Zákonná úprava:
Zákon č. 128/2000 Sb. o obcích - § 71 (2) Neuvolněnému členovi zastupitelstva obce poskytne
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zaměstnavatel pro výkon funkce pracovní volno s náhradou mzdy nebo platu; rozsah doby nezbytně
nutný k výkonu funkce určí obec. Náhradu mzdy nebo platu, včetně odpovídající částky pojistného na
sociální zabezpečení a příspěvku na státní politiku zaměstnanosti a pojistného na veřejné zdravotní
pojištění podle zvláštních právních předpisů, uhradí obec zaměstnavateli.
Zákon č. 128/2000 Sb. o obcích - § 71 (3): Neuvolněnému členovi zastupitelstva obce, který je
podnikající fyzickou osobou nebo osobou provozující jinou samostatnou výdělečnou činnost,
poskytuje obec náhradu výdělku ušlého v souvislosti s výkonem funkce paušální částkou. Paušální
částku za hodinu a nejvyšší částku, kterou lze jako náhradu výdělku ušlého v souvislosti s výkonem
funkce poskytnout v souhrnu za kalendářní měsíc, stanoví zastupitelstvo obce.
 
Dne 19.12.2023 byl předložen protinávrh zastupitelky D. Cashinové. Blíže viz. příloha bodu a
protinávrh usnesení s přílohou.
 
Diskuze zahájena v 19:46:44
Tajemník uvedl, že bod byl zpracován v návaznosti na schválení výše náhrady na předchozím
zastupitelstvu. Je navrženo náhradu snížit. Většina měst má nižší náhradu. (240kč/hod) a také
přijmout pravidla při poskytování jak náhrad tak i náhradu mzdy zaměstnavateli, stanovit postup jak
k tomu má docházet. 
Pokud žádá u zastupitele jeho zaměstnavatel náhradu mzdy - dojde k předložení pracovní doby , aby
se zastupitelstvo se krylo s pracovní dobou zastupitele a také co má obsahovat faktura, kterou si
zaměstnavatel nárokuje. Dále je obsaženo, co má dělat město, když takovou to žádost obdrží. Stejný
postup je i u náhrady ušlého výdělku. 
V materiálu je uvedeno, že náhrady jsou pouze za dobu jednání, bez doby přesunu. Metodika MV
doporučuje , aby přesun byl ve stanovených zásadách. Zákon to neukládá - proplácet. 
Dnes byl doručen protinávrh zastupitelky Cashinové . Přesun je nárokovatelný zaměstnavatelem,
který nesmí být krácen na svých právech. Zákon o obcích je zákon specifický. 
Dále viz zvukový záznam.
K dotazu zastupitelky Cashinové bylo sděleno, že město obdrželo vyjádření k zásadám, faktura
posílána nebyla. MV uvedlo, doby nutné na výkon funkce určuje obec.  Spadá do zbytkové pravomoci
rady, pokud si to zastupitelstvo nevyhradí, také i u určování pravidel jak se mají věci prokazovat. 
Bylo zjištěno u jiných obcí, že  je to různě. 
Byly vzneseny námitky vůči rozvržení doby. (odpolední, noční směny).
 
V 20:01:12 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Zastupitelstvo revokuje usnesení UZ-65-4/23.

Hlasování
pro: (10) Dana Cashinová, Ing. Eliška Volná, Bc. Jiří Makovský, Pavel Sapoušek, Mgr. Blanka Soukupová, Ing.

Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Mgr. Radovan Kovařík
proti (2) Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš Ševčík
zdržel se: (2) Mgr. Veronika Mikysková, Josef Mažár
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-86-5/23 a bylo jím revokováno usnesení
UZ-65-4/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (19. 12. 2023)



38 / 48

V 20:01:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města stanovuje paušální náhradu výdělku ušlého v souvislosti s výkonem
funkce ve výši 240 Kč/hod., max. 5.000 Kč/měsíc.

Hlasování
pro: (11) Ing. Věra Vráblíková, Dana Cashinová, Pavel Sapoušek, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Mgr. Blanka

Soukupová, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Tomáš Ševčík, Mgr. Radovan Kovařík
proti (1) Mgr. Veronika Mikysková
zdržel se: (2) Ing. Patrik Reichl MBA, Josef Mažár
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-87-5/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (19. 12. 2023)

V 20:03:02 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PC1" (navrhovatel: "D. Cashinová")
v tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje Zásady pro poskytování náhrady mzdy a ušlého výdělku
členům Zastupitelstva města Hrušovany nad Jevišovkou, kteří nejsou pro výkon své
funkce dlouhodobě uvolněni s navrženými změnami.

Přílohy k usnesení:
Zásady ZM - náhrady - Cashi.doc

Hlasování
pro: (5) Tomáš Ševčík, Dana Cashinová, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Radovan Kovařík
proti (6) Mgr. Blanka Soukupová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský
zdržel se: (3) Ing. Věra Vráblíková, Pavel Sapoušek, Josef Mažár
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

V 20:03:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města schvaluje Zásady pro poskytování náhrady mzdy a ušlého výdělku
členům Zastupitelstva města Hrušovany nad Jevišovkou, kteří nejsou pro výkon své
funkce dlouhodobě uvolněni.

Přílohy k usnesení:
Zásady pro poskytování náhr.doc

Hlasování
pro: (8) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Bc. Jiří Makovský,

Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek

proti (5) Dana Cashinová, Mgr. Radovan Kovařík, Mgr. Veronika Mikysková, Tomáš Ševčík, Ing. Patrik Reichl
MBA

zdržel se: (1) Josef Mažár
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-88-5/23
zodpovídá:  
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termín: IHNED (19. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:04:03

26. Finanční dar za sportovní výkony (bod číslo 27)
Předkladatel: Dana Cashinová, zpracoval: Dana Cashinová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:04:17 (zvuk. záznam 3:01:33 - 3:21:27)
Důvodová zpráva:
Důvodová zpráva byla přednesena ústně při projednání bodu.
 
Navrhuji zastupitelům, aby udělili Tobiáši Viceníkovi finanční dar za prozatímní sportovní výsledky
v boxu ve výši 20.000,-Kč
 
Národní liga boxu
Vítězství
21.1. v Blansku, 18.2. v Mikulově, 29.4. ve Vsetíně, 20.5. ve Svitavách, 16.9. v Prostějově
30.9. v Mikulově.
 
Turnaj starostky Mikulova
17.6. v Mikulově - finále
 
Mezinárodní Vánoční turnaj v Kaunas – Litva
Vítězství
17. prosince 2023
Diskuze zahájena v 20:04:17
Zde  materiály  předloženy  nebyly,  materiál  byl  přednesen  zastupitelkou  Cashinovou  ústně.  Již
několikrát byla přednesena žádost o finanční dar za reprezentaci města. 
V roce 2023 se podařilo občanovi Tobiáši Viceníkovi vyhrát několik ligových zápasů v boxu. Jedná se
o národní ligu boxů, kde reprezentuje Mikulov box.
V příloze se nachází soupis sportovních úspěchů.
Dana Cashinová navrhnula částku 20 000Kč.
████████████████████  uvedla,  že  v  rozpočtu  jsou  dary  zatřízené  na  zastupitelstvu.  Byl
nachystán návrh RO. Pokud by došlo ke schválení daru, bude muset být doplněno RO č. 9 o další bod
11. Navrhla, že v příjmové části bude navýšena položka 1113- příjem z daně FO a ve výdajích § 6112
zastupitelstvo obcí, položka 5492 dary FO. 
Zastupitelka Cashinová navrhla, aby v rámci § z položky 5166 - vyčerpána pouze do 35%. 
Zastupitel Smolík zažádal, aby byla zpracovaná směrnice, kterou by se zastupitelé do budoucna
řídili. Navrhuje odložení tohoto bodu, může zde docházet k diskriminaci. Tyto dary pak můžou být
zahrnuty do RO. 
Bylo navrženo místostarostkou, aby dary zůstaly ve stejné výši. 
 
V 20:13:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Dana Cashinová") v
tomto znění:

ZM odročuje schvalování finančního daru Tobiáši Víceníkovi.
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Hlasování
pro: (7) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Blanka Soukupová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Eliška Volná, Pavel

Sapoušek, Josef Smolík

proti (6) Ing. Patrik Reichl MBA, Dana Cashinová, Mgr. Veronika Mikysková, Tomáš Ševčík, Gabriela Poppová, Josef
Mažár

zdržel se: (1) Mgr. Radovan Kovařík
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Před hlasováním místostarostka uvedla, že jsou lidé, kteří vyhráli i mimo ČR a dostali míň než 20
000Kč.
V 20:14:44 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Dana Cashinová") v
tomto znění:

ZM schvaluje finanční dar Tobiáši Víceníkovi ve výši 20 tis. Kč za sportovní výkony v
roce 2023.

Při jednání zastupitelstva k bodu byly přiloženy tři fotografie a jeden textový
soubor. 
 
 
Hlasování
pro: (8) Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Veronika Mikysková, Gabriela Poppová, Tomáš Ševčík, Josef Mažár, Jiří

Strnad, Mgr. Radovan Kovařík, Dana Cashinová
proti (1) Josef Smolík
zdržel se: (5) Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Bc. Jiří Makovský, Ing. Eliška Volná
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-89-5/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (19. 12. 2023)

████████████████████ se dotazovala ohledně doplnění usnesení daru - Tobiášovi Viceníkovi,
dar musí být přesně uvedeno, v jaké soutěži byl umístěn a na jakém místě. 
Jedná se o rovný přístup ke všem hrušovanským sportovcům. Město nedostalo k tomuto bodu žádný
materiál. 
Zastupitel Reichl uvedl, že podle zákona o obcích, usnesení je v pořádku. 
 
V 20:23:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Dana Cashinová") v
tomto znění:

ZM schvaluje doplnění rozpočtové opatření č. 9/2023 o bod 11, který zní:

Částka Org. Paragraf Položka Poznámka

20 000 Kč    1113 Navýšení rozpočtových příjmů
(Příjem z daně FO vybírané srážkou)
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20 000 Kč   6112  5492
Navýšení rozpočtových výdajů

(Zastupitelstva obcí - dary fyzickým
osobám)

Hlasování

pro:
(13) Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Josef Mažár, Bc. Jiří
Makovský, Mgr. Blanka Soukupová, Jiří Strnad, Mgr. Radovan Kovařík, Pavel Sapoušek, Dana Cashinová,
Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš Ševčík

proti (0)
zdržel se: (1) Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-90-5/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (19. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:24:11

27. Různé (bod číslo 26)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:24:15 (zvuk. záznam 3:21:31 - 5:33:35)
Zastupitelka Cashinová navrhla , aby do příštího zastupitelstva města do RO byla navržena částka █
███ ██████ za reprezentaci Města Hrušovany nad Jevišovkou za sportovní výkony.
Starostka poděkovala za návrh a uvedla, že si jí město velice váží a také jejího otce, který se jí velmi
věnoval. 
Místostarostka uvedla , že nadcházející Májový běh - řešena účast Sáry Bejlek , město plánuje předat
dar za vynikající sportovní výkony. 
Diskuze zahájena v 20:24:15
Důvodová zpráva:
V příloze bodu jsou žádosti TJ Cukrovar, Spolek volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou,  které byly
adresované zastupitelstvu. 
 žádost o pomoc financování  rekonstrukce hřiště s umělou trávou:
Městu byla doručeny žádosti - jedná se o sportovní kluby. Přišla žádost o pomoc financování 
rekonstrukce hřiště s umělou trávou. Jedná se o bod, který byl adresován celému zastupitelstvu. 
Starostka vyzvala zastupitelé, aby se k této žádosti vyjádřili. 
Zastupitelem Mažárem bylo sděleno, že horní a spodní hřiště - jedná se o pozemky města. 
Zastupitelka Cashinová navrhla ,aby město této žádosti vyhovělo. 
Proběhla diskuze ohledně pomoci -formy pro město , která je nejakceptovatelnější. (převod hřiště s
umělou trávou na město, bezúročná půjčka, dar, rozdělení financování - dále viz zvukový záznam.)Ve
FV bylo navrženo schválení příslibu.
Došlo ke shrnutí bodu : jednalo by se o 70 % z celkové částky - pokrýt dotace, zbývajících 30% cca 2
300 000 Kč - by mělo zaplatit město. 
Do diskuze vstoupil občan ████████ a bylo sděleno, že  TJ Cukrovar nemůže přispět žádnou
částkou. Objasnil, co a kolik stojí TJ Cukrovar provoz hřiště s umělou trávou. Z provozu dostanou
max. 10 000Kč ročně. Jde nám hlavně o příslib. 
ZŠ využívá tento prostor minimálně- 3 měsíce v roce , 2 dny v týdnu. 
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TJ Cukrovar předložil certifikát o způsobilosti fotbalového hřiště, povolení na dobu do 31.12.2023.
Povolení na další rok bylo zažádáno,  dosud nepřišla.
Proběhla diskuze ohledně pokrytí nákladů městem ve výši 20 % a TJ Cukrovar by pokryl 10% od
města bezúročnou půjčku na 15 let. 
TJ Cukrovar si nemůže vzít bezúročnou půjčku , je vázaný na to si vzít úvěr od banky.
Bylo navrženo zastupitelem Reichlem, aby tento příslib byl zakomponován do   RO na rok 2024. 
Starostka uvedla, aby do podmínek bylo uvedeno, že částku 2 300 000Kč město poskytne až dostane
město dotaci. 
Vstoupil do diskuze občan ███████ -  viz zvukový záznam. 
 Byl vznesen návrh starostkou, aby toto byla napsáno jako příslib k požádání o dotaci, do rozpočtu -
ne  jako  výdaj  ,  ale  do  financování.  A  mohlo  by  se  přeschválit  v  RO a  došlo  by  ke  schválení
dodatečně. 
 
V 20:44:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje příslib spolufinancování ve výši 2,3 mil. Kč pro TJ Cukrovar Hrušovany nad
Jevišovkou, z.s., Lidická 12, IČO: 45670218 účelově určený k zajištění rekonstrukce
hřiště s umělou trávou ve vlastnictví spolku a ukládá RM zapracovat tuto částku do
návrhu rozpočtu na rok 2024.

Hlasování

pro:
(12) Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš Ševčík, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Mgr. Radovan Kovařík, Jiří
Strnad, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Eliška Volná, Mgr. Veronika Mikysková, Gabriela Poppová, Dana
Cashinová, Josef Mažár

proti (0)
zdržel se: (2) Ing. Věra Vráblíková, Pavel Sapoušek
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-91-5/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 2. 1. 2024

Další žádost se týkala TJ Cukrovar o zakoupení vřetenové sekačky:
Starostkou bylo sděleno, že vřetenová sekačka byla již před půl rokem , při podání první žádosti TJ
Cukrovaru v hodnotě  přes 500 000Kč podmíněno tím, že až město dostane dotací, která byla z
investice  ZŠ,  poté  by  došlo  k  zakoupení  vřetenové  sekačky  městem.   Dodnes  město  dotaci
neobdrželo. Částka se zvedla z 560 000 Kč na 760 000 Kč. 
Vstoupil do diskuze pan ███████████, kterým bylo vysvětleno, proč došlo ke zvýšení částky. Dále
viz zvukový záznam.
Proběhla diskuze ohledně "velké náklady, výpočet , návratnost" co znamenají atd. .Velké náklad -
irelevantní pojem. 
Zastupitelka Mikysková požádala sportovce o výpočet nákladů a úspor. 
Bylo vysvětleno ████████ , že spotřeba by byla v čase i úspoře. 
Další žádost se týkala zabezpečení pozemku - tato žádost je již vyřešena. 
 
 
Diskuze Spolek volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou 
Další žádost se týkala Spolku volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou - dokončení opravy plážové
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hřiště. 
V roce 2021 byla poskytnuta dotace ve výši 99 440 Kč na plážový volejbal, město poskytlo dotaci 100
00Kč . K úplnému dokončení potřebují částku ve výši 50 000 Kč. 
Zastupitelka Cashinová navrhla, aby vzniklo usnesení -  uložit  RM , aby částka 50 000Kč byla
zapracována do RO na rok 2024.
 
V 20:58:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM ukládá RM zapracovat částku 50 tis. Kč do návrhu rozpočtu na rok 2024 na
dokončení plážového hřiště.

Hlasování
pro: (8) Josef Mažár, Gabriela Poppová, Tomáš Ševčík, Mgr. Radovan Kovařík, Mgr. Veronika Mikysková, Dana

Cashinová, Ing. Patrik Reichl MBA, Ing. Eliška Volná
proti (0)

zdržel se: (6) Jiří Strnad, Mgr. Blanka Soukupová, Josef Smolík, Pavel Sapoušek, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra
Vráblíková

nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-92-5/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 2. 1. 2024

Zastupitelka Cashinová vznesla dotaz. Rozpočtu - zpomalovací semafor na ulici Drnholecká,
Znojemská a Litobratřická. 
Město o tento zpomalovací semafor již žádalo dva roky zpět, opět město letos žádalo znovu. Bylo
zamítnuto. 
Místostarostka uvedla, že k úsekovému měření bude mít město odpověď z RM Znojma začátkem
ledna. Toto řešeno na RM ve Znojmě. Byly k tomu vyžádány doplňující informace od vedoucího
odboru dopravy. 
Diskutováno na téma - vodovod na ulici Sluneční, silnice - zaasfaltována. 
Diskuze na téma parkoviště a chodník u Svídů. Projekt byl hotový. Zde byly připomínky dopravní
policie. Projekt musel být předělán. Přepracovaný projekt zatím město neobdrželo. 
Diskuze na téma tvorba Sv. Štěpána a prodloužení smlouvy. Sochaři byla zaplacena určitá část. 
Diskuze na téma pranýř, je uložen v garáží. 
Diskuze na téma objevení na zámku Muchova malba. 
Diskuze na plán - dětská skupina. Plánuje se, jedná se o další projektovou dokumentaci, byla zadána
panu █████████, který projektoval i první část v Centrále.
 Diskuze na téma SVČ Znojmo - možnost spolupráce s městem. Projednáno na radě města , bude
docházet k zašťíťování kroužků, které budou na hale(zatím se jedná o sportovní kroužky ). 
Zastupitelka Cashinová informovala zastupitelé ohledně volejbalových kabin, kde někdo založil oheň.
Diskuze na téma zabezpečení městského majetku u volejbalistů (např. kamerový systém, atd.). 
Starostka uvedla, že město o tomto ví. Bylo doporučeno volejbalistům, nechť se obrátí na policií.
Zatím město nedostalo žádnou zprávu. 
Volejbalisté mají možnost si kamerový systém pořídit na vlastní náklady z dotace , kterou dostávají. 
Diskuze na téma - zámek, který je pojištěný , budova - deskobarák není.  TS pracují postupně na
odklizení po požáru.  Odklizení by mohlo být během příštího roku. 
Diskuze na téma - rozpočet 2024 -zahrnout : opravu komunikace za Jevišovkou při směru k vile
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Whine. Silnice a kanalizace Příkopy. Zabezpečení městem vody na ulici Drnholecká. Městské
pozemky se na ulici Drnholecké nenachází. Řešeno na komplexních pozemkových úpravách. 
Starostka informovala ohledně cesty k vile se bude řešit postupně, jakmile dojde k vyřešení
cyklostezky. Cesta na Příkopech by se měla řešit zároveň s poldrem, který je plánovaný. 
V 21:13:52 Ing. Eliška Volná podal procedurální návrh na přerušení jednání.
 
Jednání přerušeno 19.12.2023 v 21:14:03
Jednání obnoveno 19.12.2023 v 21:24:32
V 21:24:53 odešel Jiří Strnad, přítomno 13 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(13) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří
Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka
Soukupová, Pavel Sapoušek, Mgr. Radovan Kovařík, Tomáš Ševčík, Dana Cashinová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad

V 21:25:02 odešel Tomáš Ševčík, přítomno 12 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří
Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka
Soukupová, Pavel Sapoušek, Mgr. Radovan Kovařík, Dana Cashinová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (3) Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad, Tomáš Ševčík

V 21:25:12 odešel Pavel Sapoušek, přítomno 11 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(11) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří
Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka
Soukupová, Mgr. Radovan Kovařík, Dana Cashinová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (4) Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad, Tomáš Ševčík, Pavel Sapoušek

V 21:25:38 odešel Mgr. Veronika Mikysková, přítomno 10 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(10) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří
Makovský, Josef Mažár, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Radovan
Kovařík, Dana Cashinová

Omluveni: (0)

Nepřítomni: (5) Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad, Tomáš Ševčík, Pavel Sapoušek, Mgr. Veronika
Mikysková

V 21:25:58 přišel Pavel Sapoušek, přítomno 11 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(11) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří
Makovský, Josef Mažár, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Radovan
Kovařík, Dana Cashinová, Pavel Sapoušek

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (4) Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad, Tomáš Ševčík, Mgr. Veronika Mikysková

V 21:27:20 přišel Jiří Strnad, přítomno 12 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:



45 / 48

Přítomni:
(12) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří
Makovský, Josef Mažár, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Radovan
Kovařík, Dana Cashinová, Pavel Sapoušek, Jiří Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (3) Ing. Jiří Šedivý, Tomáš Ševčík, Mgr. Veronika Mikysková

Proběhla diskuze ohledně zámku a splnění úkolu, který zadalo zastupitelstvo
místostarostce. 
Téma zámek :
Místostarostka informovala zastupitelé ohledně zámku. Připravila si materiál, který jim rozdala.
Jedná se o shrnutí co vše se událo v letošním roce. ( dokončení II. etapy rekonstrukce střechy, krovu
a stropu 2. nadzemního podlaží zámku, proběhly pro zastupitelé prohlídky s projektantem, slavností
otevření zámku po dokončené rekonstrukci pro širokou veřejnost ve spolupráci s Národním
památkovým ústavem, proběhla první výstava  obrazů na zámku, přednáška o historii na zámku,
konala se Čertovina na zámku, stále probíhá řešení sporu I. etapy rekonstrukce zámku, zhotovuje se
znalecký posudek, termín v průběhu měsíci ledna, v současné době probíhá mediační proces mezi
městem a firmou HB Delta). 
Město podala žádost o dotaci na rekonstrukci jedné poloviny zámku, materiály jsou uložené v radě
města. Došlo k zahájení prací na oficiálních webových stránkách zámku. Byly vytvořené propagační
fotografie - financoval je Spolek pro Hrušovanský zámek. Zahájeny práce na studii provaditelnosti,
zprávu zpracovává studentka masarykovy univerzity pod vedením odborníků, finalizace do června
příštího roku. 
 
 Využití hrušovanského zámku:
místostarostka informovala, že využití je shrnuto v tabulce po jednotlivých patrech. 
Půda - probíhat příležitostně komentované prohlídky, zaměřené na tesařské řemeslo v období
baroka, provozovatel město. 
v II. nadzemním podlaží : obřadní síň s malbami od Alfonse Muchy, výstavní prostory, prostory pro
kulturní program a prostory pro ZÚŠ (zde by byly provozovatelé dva město a JMK). 
v I. nadzemním patře: cíl vytvořit interaktivní expozice, které by byly variabilní v čase , stěžení věc 
muchova stezka - unikátní projekt, který spojuje města v ČR se zahraničními- prohlídková část,
osobnost - Max Dvořák, předměty, vázáné k občanům města, atd. 
Sklep -lapidárium ve spolupráci s VŠ a JMK, prostory k pronájmu pro uskladnění vín. 
exteriér zámku - by sloužil k pořádání kulturních akcí (např. hrušovanské slavnosti, jarmarky,
koncerty, atd. ).
Finanční analýza investic a dopad na rozpočet :
je vytvořený projekt a s tím související rozpočty na částku 109 mil. Kč. Cílem města je rozložit
rekonstrukci do delšího časového horizontu. (dvě etapy, první -  polovina II.  nadzemní patro , I.
nadzemní patro a sklep), prostor pro město a ZUŠ- došlo by k přemístění jako celek. 
Cena dle projektu 59,6 mil. Kč. 
Uvedla, že jsou zde dvě možnosti, jak město k tomuto může přistoupit. 
první varianta -  město by získalo dotaci /doba realizace tři  roky, rok zahájení 2024, dokončení
2026(jednalo by se o dotaci ve výši 30 mil. Kč, 20,2 mil Kč by byl bezúročný úvěr, rozložení do 10 let,
vlastní zdroje 5,4 mil Kč). 
Průměrné roční náklady 3,8 mil Kč. 
druhá varianta - žádná dotace by nebyla/ rok zahájení 2024, dokončení asi 2027.
Druhá etapa: Cena dle projektu 50,1 mil Kč. Byly zastupitelům vysvětleny, že existují dvě varianty.
Dokončení druhé etapy do 4 let (v případě získání dotace v první etapě). Průměrné roční náklady 
12,5 mil Kč. Pokud by se dotaci nepodařilo získat, druhá etapa by mohla začít po skončení první, tj. v
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roce 2028 a dokončena by mohla být do 4 let s průměrnými ročními náklady okolo 16 mil. Kč.
Provozní náklady na zámku cca 2 mil Kč za rok (nejsou započítány mzdové náklady).
Studie proveditelnosti  bude dodána do konce června , nyní ji zpracovává studentka Masarykovy
univerzity jako svoji závěrečnou práci, kontrolují to odborníci. 
Místostarostka uvedla,  že původní studie provaditelnosti  se nachází  na internetových stránkách
města. 
Zastupitel Smolík navrhl ukončení debaty. 
 
V 21:49:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje ukončení diskuze k tématu Zprávy o využití zrekonstruovaného zámku a
Finanční analýzy investic do rekonstrukce zámku a dopad na městský rozpočet.

Hlasování
pro: (9) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Mgr. Blanka

Soukupová, Pavel Sapoušek, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár
proti (2) Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Patrik Reichl MBA
zdržel se: (1) Dana Cashinová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-93-5/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 2. 1. 2024

Zastupitel Kovařík zažádal o plán zastupitelstva na rok 2024.
Plán byl udělán, došlo ke svolání jiného zastupitelstva, proto termíny byly posunuty. 
Diskuze na téma rozbory pitné vody a nejenom pitné vody, část Pastviny.
Město rozbory nedělá, bude monitorovat. 
Diskuze na téma  rozpočet 2024 převaděč Pastviny s pitnou vodou. 
Diskuze na téma vodné a stočné 2024 - zastupitel Kovařík zažádal jednatele TS o zaslání podkladů. 
Diskuze na téma mzdové prostředky pro obce na rok 2024- zvýšení. 
Diskuze na téma RO ulice Drnholecká - chodník nedokončen. 
 
V 22:05:27 odešel Dana Cashinová, přítomno 11 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(11) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří
Makovský, Josef Mažár, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Radovan
Kovařík, Pavel Sapoušek, Jiří Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (4) Ing. Jiří Šedivý, Tomáš Ševčík, Mgr. Veronika Mikysková, Dana Cashinová

 
Proběhla diskuze s ředitelkou MŠ, která se dostavila na zastupitelstvo a bylo diskutováno ohledně
potřeb , které MŠ potřebuje. Sděleno, že proběhla dne 28.11.2023 prohlídka , kde se zastupitelé s
paní starostkou dostavili a zhlédli budovu MŠ. K této prohlídce byl přizván i bývalý školník. Uvedla,
že průběžně informuje zřizovatele o potřebách MŠ. Sděleno, že největší  investice byla kotelna.
(městská investice). 
Proběhla diskuze ohledně stávky a také ohledně platů zaměstnanců v MŠ a ZŠ. Dále viz zvukový
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záznam.
V 22:10:29 přišel Dana Cashinová, přítomno 12 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří
Makovský, Josef Mažár, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Radovan
Kovařík, Pavel Sapoušek, Jiří Strnad, Dana Cashinová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (3) Ing. Jiří Šedivý, Tomáš Ševčík, Mgr. Veronika Mikysková

Diskuze na téma MŠ potřeby - velká investice - školní hřiště , zahrada. 
Ředitelka MŠ se dotazovala zastupitelů ohledně přerušení provozu MŠ. (červenec, srpen). 
Proběhla také diskuze ohledně zateplení stropu v MŠ. 
Diskuze na téma RO 2023 a zadání studie pro ZUŠ. Město na tomto zadání bude pracovat v
rozpočtovém provizoriu.
 
V 22:33:18 odešel Mgr. Blanka Soukupová, přítomno 11 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(11) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří
Makovský, Josef Mažár, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Radovan Kovařík, Pavel
Sapoušek, Jiří Strnad, Dana Cashinová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (4) Ing. Jiří Šedivý, Tomáš Ševčík, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová

Dále proběhla diskuze - investiční smlouva - kanalizace Lidl  za řekou. Město má zažádáno o stavební
povolení. 
Diskuze na téma nedokončené investice chodník Drhnolecká - prodloužení termínů např. chodník,
protlak pod silnicí.
Starostkou bylo přečteny důvody, pro které došlo k prodloužení. ( změna stavby, zajištění povolení k
provádění protlaku pod komunikací, atd. ).
 Diskutováno na téma vysoutěžená firma ohledně terasy na bazéně. Postupně dochází k opravám na
bazénu. Terasa se bude řešit příští rok. 
Diskuze na téma rekonstrukce , opravy letního kina. (plátno - opraveno, dochází k opravám laviček
každý rok, zeď opravena). V roce 2015 zakoupen nový projektor. 
V  loňském roce bylo promítáno 21 filmů, celkem 848 diváků, průměr 40 diváků na film. Město
veškeré požadavky vznesené panem Tomanem byly splněny. 
Starostka ukončila zasedání zastupitelstva města a popřála všem zastupitelům krásné a pohodové
vánoce, hodně zdraví do nového roku. 
Nedílnou součástí zápisu je zvukový záznam.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 22:36:19
Jednání ukončeno 19.12.2023 v 22:36:51 
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Ověřeno ověřovateli:

1)   Neověřeno  Mgr. Veronika Mikysková, v.r.

2)   28. 12. 2023 13:37  Josef Smolík, v.r.

Nedošlo k ověření zápisu všemi ověřovateli. Ověření zápisu bude proto projednáno na následujícím
jednání zastupitelstva.
 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.
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